


Viviendas exclusivas con 
acumuladores ae energía solar. 
Acabados de 1 º calidaa. 
Viviendas de 2 y 4 dormitorios. 
Baios comerciales. 

Arcipreste Bono, 1 O 12500 Vinarós (CS) tel. 647 467 568 - 964 454 464 



9 

Ed ita: 
Ajuntament de Vinarós 
Conse ll de reda cció: 

Directora : 
Marian Fonellosa Torres 

Subdirector : 
Xavier Flores Royo 
Cap de redacc ió: 

Yolanda Ciares González 
Disseny i maquetació: 
Azahara Royo Maura 

Correcció : 
Rosa M. Camps Cardona 

Redactors : 
Andrés Albiol Mune ra 

Gaspar Redó Juan 
Col ·laboradors : 

Rafa Marcos 
Vicent Ferre r 

Emili Fonollosa 
Salvador Quinzá 
Dani Mandragora 

Centres Educatius 
Administració i subscripcions: 

Editorial Antinea , Tel. 964 452 012 
c/e: antinea@inicia.es 

Publicitat: 
A qualsevol de les agencies de publicitat o 

al teléfon 964 451 935 
lmpressió : 

A. G. Castell Impresores S.L . 
C/ Dr. Fleming, 6, 12500 Vinarós 

Dipósit legal: CS-298-84 
Tirada: 2.500 exempla rs 

IMPORTANT 
Aquest setmanari no accepta com a seues les opinions expressades 
pe!s col1aboradors, que tenen l'exdusiva responsabilitat del lext 
publica! amb la seua firma. ni es fa responsable de l'autenticitat de 
la publicitat. Vinarós agraeix lotes les col iaboracions, pero adverteix 
que els originals a les diferents seccions no podran sobrepassar les 
30 linies de !letra Times New Roman ¡cp.12), excepte en el cas 
de partits politics, que tindran una extensió máxima de 40 linios. 
En !'original, hi haura de constar la firma i figurar el nom, cognoms, 
domicili , teléfon, fotocópia del DNI de !'autor, o bé, en el cas d'entitats, 
del representan! responsable. No s'admetran pseudónims. La direccló 
no es compromet a publicar les coHaboracions que arriben després 
del dimarts a les 13 hores. 
Per correu electrónic: diariet@vinaros.org, disquet, usb, cd, i, 
en última instancia, en paper. 
Els escrits que requerisquen respcsta sois s'admetrá un Iom de réplica. 

21 

19 
4. OPINIÓ 

9. ACTUALITAT 
9. Pie extraordinari 

14 Río Cuarto 

17. SOCIETAT 
17. Fotonotícies 

19. Sant Sebastianet 

21. 150 años de Consolación 

21. CULTURA 
21. Aula de Teatre 

22. Donació a Amics de Vi na ros 

24. Agenda cu ltura l 

25. SÓN EL FUTUR 

26. ESPORTS 
26. Motocross 

27. Futbol 

28. Atletisme 

30. Basquet 

32. Natació 

33. PESCA 
33. Malos tiempos 

33. Ecos de mar 

34. TAULER 

30. AGENDA 

CPU + TFT 19" acer 
+ Multifuncional ~- Carrefour 

3 



Hoy hablamos del paro 
en la Comunidad Valenciana 

El PP se excusa ante el mal dato del paro en la 
Comunidad Valenciana 
Los datos de paro registrado no son buenos 
en términos generales. Lamentablemente, 
constatamos que la Comunidad Valenciana es líder 
en desempleo acompañada por otras comunidades 
autónomas igualmente gobernadas por el PP en 
las que la locomotora del crecimiento económico 
ha sido la construcción residencial. 
Las competencias de empleo están transferidas 
a las comunidades autónomas. Son éstas, 
en consecuencia, las que deben asumir un 
protagonismo activo en el diseño del modelo de 
crecimiento más adecuado para la creación de más 
puestos de trabajo de calidad. 
En el caso de la Comunidad Valenciana, nuestra 
excesiva dependencia del sector de la 
construcción arroja cifras negativas tanto en 
tasa de paro como en crecimiento económico. 
Cifras que, en el caso del desempleo durante el 
mes de enero, doblan a la media nacional. Cifras 
que el PSPV-PSOE, lamentablemente, había 
pronosticado. 
El PP le debe una explicación a los valencianos. 
Porque no ha previsto esta situación, pese a los 
constantes llamamientos del PSPV-PSOE, y no ha 
tomado las medidas adecuadas para contrarrestar 
los efectos negativos de su modelo de crecimiento 
económico. 
La Comunidad Valenciana registró un incremento 
del 8,14% de paro respecto al mes de diciembre, 
situándose la cifra total de desempleados en el 
mes de enero en 233.250 parados, 17.557 más 

que en el mes de diciembre. 
El paro en la Comunidad Valenciana crec10 
muy por encima del paro en España: 8,14% 
en la Comunidad frente a 6,2% en España. En 
términos interanuales, el paro en la Comunidad 
Valenciana registra un incremento del 16,29%, 
con 32.666 parados más con respecto a enero 
de 2007. El sector servicios ha sido el que ha 
registrado un mayor incremento del desempleo 
en la Comunidad, seguido de cerca por el sector 
de la construcción. 
W de parados en la Comunidad Valenciana en enero 

de 2008 por sectores con respecto a diciembre de 
2007: ·Servicios: 12.289 ·Construcción: 1.822 
·Industria: 1.292 ·Agricultura: 1.042 Sin empleo 
anterior: 1 .112 
Por provincias: ·Castellón: 12,41 % (2.181 parados 
más) ·Valencia: 9,17% (9.402 parados más) 
·Alicante: 6,25% (5.974 parados más) 
En el conjunto de España, el PSOE ha hecho 
un esfuerzo para mejorar las condiciones de 
empleabilidad y el número de ocupados. En esta 
legislatura se han creado tres millones de puestos 
de trabajo nuevos y la tasa de empleo se sitúa en 
el 67%, superando la media europea (65%). En 
ningún período económico anterior de nuestra 
democracia se ha creado tanto empleo como en la 
España de Zapatero. 
Si hablamos de parados de larga duración, el 
buen dato de España (21,9%) sólo es superado en 
el conjunto de la Unión Europea por Dinamarca 
(18,7%) y Suecia (13,8%). La media de la UE es del 
43%. 
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Más de la mitad del empleo creado durante la 
última legislatura es empleo femenino. Hoy hay 
1.762.000 familias más que tienen a todos sus 
miembros empleados. Pese a la preocupante 
tendencia que registra el desempleo femenino 
en la Comunidad Valenciana, en el conjunto de 
España cada vez hay menos diferencia entre el paro 
femenino y el paro masculino. El paro femenino en 
la Comunidad Valenciana sigue siendo superior al 
paro masculino: 132.234 mujeres se encuentran 
en la actualidad en situación de paro frente a 
101.016 hombres. 
La tasa de paro en los jóvenes se ha reducido 
más de 4 puntos en esta legislatura. De la 
misma manera, la tasa de temporalidad en la 
contratación juvenil ha descend ido desde que 
gobernamos los socialistas. Con el PSOE se han 
emancipado 700.000 jóvenes más que con el PP 
y se han firmado casi 2 millones más de contratos 
indefinidos. 

Población ocupada 
Tasa de paro 
Parados de larga duración 
Mujeres ocupadas 
Hogares con todos sus 
miembros activos ocupados 
Tasa de paro femenino 
Tasa de paro juvenil 

PP* PSOE** 
17.726.80( 20.510.600 

11 DA 8°A 
35,60A 21 ,9GA 

6.935.96( 8.421.009 

8.935.60( 10.697.6(!0 
14,94°A 10,53GA 

15.70A 11,3GA 

* Primer trimestre 2004 
*" Tercer trimestre 2007 

Programa Electoral PSOE: Empleo y políticas sociales 

Nuestras propuestas están orientadas a seguir 
creando empleo y avanzar en políticas sociales, en 
aumentar el Salario Mínimo Interprofesional, las 
pensiones y la educación gratuita de O a 3 años. 
Porque a nosotros nos interesan los valencianos 
y valencianas, porque tenemos confianza en esta 
Comunidad y porque sabemos que tiene unas 
potencialidades enormes y un liderazgo claro y 
firme. Vamos a apostar durante los próximos cuatro 
años por más y mejor: 

4 

·Creando 2 millones de nuevos empleos 

en España, de los cuales 300.000 serán en 

la Comunidad Valenciana. 

• Reduciendo la tasa de desempleo hasta 

situarla en el entorno del 7%. 

·Reduciendo la tasa de temporalidad hasta 

el25%. 
En estos 4 años hemos aumentado la tasa de 

actividad en más de 3 puntos llegando al60,49 %, 
por encima de la media española. 
Hemos reducido la tasa de desempleo entre los 
valencianos y valencianas en más de 1,2 puntos 
dejándola en cotas históricas de descenso por 
debajo del 9 %. 
Y hemos creado cerca de 350.000 nuevos 
empleos. Hoy con el Gobierno socialista, más de 
2,2 millones de valencianos están ocupados y 
queremos que esa cifra llegue a los 2,5 millones. 

La mirada 
positiva 



OPINIO 

http://pvi-vinaros.org 

No, la cosa no va ni de Nixon ni del Watergate, pero 
se le parece. 
Ya es el cuarto año consecutivo que en nuestros 
carnavales no se ha montado la tribuna presidencial 
exclusiva para las autoridades y sus compromisos, 
de forma que el presidente de la Diputación 
Provincial presenció el desfile de Carnaval del 
sábado como cualquiera de los mortales, sentado 
en una silla en la acera frente a la sede local del PP. 
De no ser por su paseo hasta las cámaras de una 
televisión comarcal para realizar la entrevista 
pertinente momentos antes del comienzo del 
desfile, y también por el revuelo de muchos de los 
miembros de su partido en Vi na ros a su alrededor, 
su presencia hubiese pasado casi desapercibida. Es 
lo normal porque en carnaval lo que importa es la 
fiesta y no los personajes. 
Y siguiendo con el presidente, estas últimas 
semanas ha vuelto a ser noticia al haber engordado 
su lista de asesores con otro más, y ya son 32. Esta 
vez ha sido una mujer, Araceli García, la hermana 
del golfista castellonense Sergio García que, 
aprovechando los contactos y conocimientos en 
este mundillo, tendrá el cometido de potenciar 
el desarrollo del golf en nuestra provincia, labor 
por la cual percibirá catorce pagas de 3.200 €, un 
gasto irrisorio si es que realmente cumple con 
su cometido y se trae a la elite del golf junto los 
ingresos económicos que arrastran consigo. 
Pero lo que no sabemos es el cometido concreto 
que tienen los que entraron en la anterior hornada 
de asesores: Inmaculada Moliner, hija de nuestro ex 
alcalde Jacinto Moliner, fue nombrada asesora del 
vicepresidente segundo de la Diputación, Vicente 
Aparici, con un sueldo de catorce pagas de 3.200 
€ acorde con el grupo D para funcionarios con 
graduado escolar. O su compañero de promoción 
Sergio Fornás, hijo del alcalde de Montán, como 
asesor del vicepresidente primero Francisco 
Martínez con el mismo sueldo (grupo E sin 
titulación) . 
Enrolados en la Diputación como asesores tenemos 
desde Fran Medina, el número uno por las listas del 
PP de Morella en las pasadas elecciones, encargado 
de gestionar la restauración de su castillo; o la 
cuñada del propio don Carlos Fabra; o hasta un 
familiar de aquella ministra de Medio Ambiente 
del PP, aquella señora un tanto llenita que se llama 
Elvira Rodríguez que nos vino por aquí en época 
electoral para "inaugurar" el comienzo de las obras 
del trasvase del Ebro. 
La mayor parte de los asesores históricos siguen 
en la brecha. Entre ellos tenemos a nuestro ex 
concejal Salvador Oliver, que figura como asesor 
del vicepresidente tercero; nuestro entrañable 
alcalde de Sant Jordi, Luis Tena Ronchera. ¡Ah .. !, ¿ya 
se hablan? 
Siendo el PVI un partido de ámbito local, sería un 
verdadero milagro que consiguiésemos un escaño 
en la Diputación Provincial. Estando fuera como 
estamos, los datos anteriores los hemos tenido 
que recoger de recortes de prensa. Otro dato 
más que hemos extraído es el costo anual que 
suponen los sueldos de los treinta y tres asesores 
designados por don Carlos Fabra, que asciende a 
un millón doscientos mil euros; mucho más de lo 
que cuestan los veintisiete diputados provinciales 
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Todos los hombres del presi . .. 

cuyos emolumentos son solamente de ochocientos 
cincuenta mil euros. 
Al digerir estos datos, inmediatamente nos vienen 
a la mente toda una batería de preguntas: 
¿Para qué se necesitan tantos asesores7 
¿Cumplen bien con el cometido que tienen? 
¿Cuál es dicho cometido7 
¿Quién les controla o quién les pide cuentas por su 
trabajo? 
¿Con tanto asesor, para qué hacen falta además 
tantos funcionarios7 
¿En los tiempos revueltos que corren no sería mejor 
ahorrarse gasto en sueldos y destinarlos a obras 
públicas, como por ejemplo, acabando la autovía 
del interior7 
¿Si por lo de las dedicaciones exc l usiv~s o parciales 
del alca lde y de dos concejales _ 'Ja nos dijeron 
de todo, como nos hubiesen puesto en caso de 
habernos dedicado a emplear cargos de confianza 
en nuestro Ayuntamiento tal como hizo entonces el 
ex alcalde Moliner? 
¿Hecho por ellos estaba bien, pero hecho por 
nosotros estaría mal? 
¿Quién de los tres está mejor pagado por su trabajo: 
la hija de Jacinto Moliner según lo dicho con sus 14 
pagas de 3.200 €, o el alcalde Jordi Romeu con 14 
pagas de 2.700 €, o el primer teniente de alcalde 
Javier Balada que cobra 14 pagas de 2.400 €? 
¿32 asesores del PP contra sólo 2 de los otros 
partidos, es una representatividad proporcional a 
la compos ición de la Diputación o más bien es un 
rodillo de apisonadora?. 
¿Trabajan de segu ido o trabajan más en época 
electoral7 
Pero leemos que don Carlos Fabra también ha 
dicho que él no tiene el porqué pasar cuentas de lo 
que hace, dado que ya las pasa cada cuatro años en 
las urnas. No señor, no, en las urnas los políticos no 
les pasan cuentas a nadie, sino justo lo contrario, 
son los electores quienes les pasan cuentas a los 
políticos en base a lo convencidos que hayan 

quedado por su mensaje y, un buen comunicador 
-como lo es don Carlos Fabra- aquí ya tiene 
bastante ganado. Pasar cuentas es otra cosa y, por 
ahora, don Carlos Fabra no las pasa. 
Esta situación es inmoral, vergonzosa, denigrante, 
tercermundista, bananera, y todos los demás 
calificativos que ustedes quieran aplicarle porque, 
instalado en su mayoría, don Carlos Fabra utiliza 
el dinero público para mantener contentos y 
agradecidos a todos los "descartes" del PP que 
ha tenido que ir dejando abandonados a lo largo 
del camino. Así se asegura que ninguno de ellos 
morderá la mano que les sigue dando de comer 
y, de paso, los mantiene en puestos estratégicos 
eficacísimos especialmente en épocas electorales. 
Persigue la Perpetuación en el Poder para poder 
seguir dejando la Diputación en herencia a sus 
descendientes, a modo de "colchones de lana" que 
pasan de abuelos a hijos. El objetivo es que la saga 
histórica de los Fabra al frente de la Diputación 
tenga continuidad sea como sea. 
No hace mucho ha aparecido un grafiti en un muro 
de nuestra ciudad cuya fotografía publicamos. 
Es un trabajo realmente artístico que reproduce 
otra fotografía que está colgada en Internet y que 
hemos superpuesta a la del grafiti para que se 
comparen. 
En el apartado"EI Partenón"de la revista electrónica 
Vinarós News, ya se han hecho eco de esta muestra 
de arte callejero y allí se insinúa que el presi.., en 
relación con temas como el de la comisaría, etc., 
está diciéndole a alguno de los suyos aquello de: 

"¿Por qué no te callas ... ?" 

Por si acaso va también para nosotros, 
hechas ya las reflexiones pertinentes, 
muy avergonzados al ver lo que pasa 
en una Diputación que más parece 
un cortijo. . . le haremos caso y nos 
callaremos. 



, Sí al sol industrial pública baix preu 
SI a les inversions economiques de l'administració 

autonómica i estatal 

\1 
~BLOC 

Doml1mec Fontanet: "Estem a prop 
de la ciutadania i, per tant, tots aquells 
suggeriments, queixes o peticions 
d'associacions, col·lectius o particulars 
poden comptar amb nosaltres per 
gestionar i mirar de solucionar-los. 
Tenim ciar que durant aquest anys 
estem al servei de la ciutadania i per 
fer, entre tots i totes, un Vinaros millor, 
més bonic:' 

Sobre la proposta d'ubicació 
de sol industria l públic en la 
zona de les Soterranyes amb 
una superfície de 2,8 milions de 
metres quadrats. 

Sobre aquest tema cal remarcar que 
és una necessitat que en Vinaros hi 
haja sol industrial pública baix preu. 
Fa falta peral futur del nostres fills i el 
desenvolupament del nostre poble 
una zona industrial, el futur no passa 
només per servir als turistes, o ser 
jardiners de les macrourbanitzacions. 
Pero, per a ubicar o obtenir aquesta 
zona industrial cal aconseguir un 
acord entre el maxim de forces 
polítiques i col·lectius ciutadans, és 
així com creiem que ha de fer-se les 
coses, amb participació. La situació 
política en aquesta legislatura és 
diferent a la passada, aquest equip 
de govern (PSOE-PVI) esta en minoria 
i les decisions importants per al 
futur de la nostra ciutat han de ser 
parlades, comentades, explicades i 
exposades als grups que componem 
l'oposició (hi ha regidors i regidores 
que encara no s'han assabentat de 
com esta la composició del consistori 
en nombre de vots). 
Nosaltres tenim la certesa que 
treballem pel benefici del 
nostre poble, fent una oposició 
constructiva, dialogant i oberta 
a tot, fent iniciatives, com hem fet 
fins ara, per millorar la qualitat de 
vida deis ciutadans. El BLOC té una 
manera diferent de fer política, 
ho sabem, perque hi ha partits que 

pensen que l'oposició esta per votar 
en contra de totes les iniciatives 
i aturar els projectes. Nosaltres 
estem per treballar, per millorar, per 
escoltar, per donar participació als 
col-lectius i les associacions del poble 
en temes tan importants com és 
l'ubicació d'aquesta superfície per a 
sol industrial, i en altres temes, com el 
desenvolupament de la costa nord i 
sud, la urbanització de nous PAI, etc . 
És per aixo que queda reflectida la 
nostraqueixadecoms'hadutendavant 
aquest tema de la reclassificació 
de 2,8 milions de metres quadrats 
de sol no urbanitzable a sol 
urbanitzable, o millor dit, de sol 
rústica sol urba. Una vegada aquest 
tramit, es requalificara aquesta zona 
de 2,8 milions de metres quadrats 
d'ús agrícola a ús industrial. 1 com 
estem parlant de tanta superfície, ens 
fem les següent consideracions: 

Sempre donarem suport a les 
iniciatives que vagen encaminades a 
potenciar i ampliar el sol industrial 
públic. 

No ens val que uns polítics de 
torn ens presenten una ubicació 
sen se consultar i sense cap informe 
d'idone"itat urbanística per part deis 
tecnics. Demanem aquest informe. 

Demanem un informe per part 
del tecnic de medi ambient per 
valorar el possible impacte en el 
medi natural de la zona propasada 
per l'equip de govern. Pensem que 
requalificar 2,8 milions de metres 
quadrats de superfície d'ús agrícola 
a industrial és una decisió molt 
important perque no hi haja cap 
informe. 

Com que l'ús d'aquesta superfície 
canvia d'agrícola a industrial, 
demanem un informe per part de 
l'area d'Agricultura per valorar com 
pot afectar als conreus i les activitats 
existents en aquesta zona de les 
Soterranyes . 

Com que a la zona propasada hi 

www.blocvinaros.com 
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ha diferents activitats en el conreu, 
com tarongers, oliveres, garrofers, 
ametllers, etc., voldríem saber la 
superfície de cada activitat i poder 
valorar si hi ha altres zones (com la 
zona de la carretera d'UIIdecona) amb 
un sol conreu o activitat. 

Sabem que en la zona de les 
Soterranyes hi ha diferents espais 
dignes de protegir com barrancs, 
casetes de volta, sitges, arbres, 
especies naturals i altres, que s'ha 
de conservar i protegir. Demanem 
una valoració i una relació de totes 
aquelles coses a preservar. 

1 el més important pera decidir 
una ubicació o una altra per al BLOC, 
¿s'ha preguntat que pensen els 
propietaris d'aquesta zona que es vol 
reservar per a sol industrial, hi estan 
d'acord?, se'ls ha consultat?, es té en 
compte la seua opinió, per part de 
qui proposa aquesta ubicació de les 
Soterranyes? 
lotes aquestes són consideracions 
que pensem que abans de dir sí o no 

a la ubicació propasada en la zona 
de les Soterranyes s'han de tindre en 
compte. Penseu que estem parlant 
d'una superfície de 2,8 milions de 
metres quadrats i com hem vist en 
tantes i tantes vegades les promeses, 
al final, són aixo, promeses i no 
realitats. Hi ha compromisos, pero 
a hores d'ara, encara no hem vist 
cap document que acredite que el 
Govern central subvencionara sol 
públic industrial a Vi na ros. 
Demanem obrir un dialeg i 
converses per tractar aquest tema 
importantíssim i necessari per al 
futur i el desenvolupament de la 
nostra ciutat i valorar quina és la 
millor ubicació i vies de comunicació 
per a aquesta zona industrial de 
sol públic. Cree que ha quedat ciar, 
sempre donarem suporta aquelles 
iniciatives que vagen encaminades 
a potenciar i ampliar el sol 
industrial públic amb participació 
i acords entre tots i en benefici del 
nostre poble. 

El responsable de Serveis Municipa/s, Sr. Guimera, ha 

d'estar perla feina. A f'avinguda de M Auxiliadora fa 

temps que es van cof·focar uns testas per tindre arbres en 

aquesta avinguda. El veinat i al tres cof.lectius va m avisar 

deis problemes que podio comportar aquesta iniciativa 

i la despesa que suposava, sabent que els arbres sempre 

s'han plantat al terra i més en una avinguda ampla com 
aquesta. Ara ha arribat el moment de fer les coses bé, en 

sentit comú. El responsable de /'orea de Medi Ambient i 

Serveis Municipa/s ha ficat una vegada més la pota. 



Nuestros compromisos 
para mejorar tu vida 

Mariano Rajoy será presidente del 
Gobierno 

Cuando estamos a poco más de 20 días de las 
elecciones generales va creciendo día a día la 
sensación de victoria del Partido Popular. Cada 
día más personas se dan cuenta de la estafa del 
gobierno de Zapatero y como nuestro país ha 
perdido 4 años en debates estériles que en nada 
nos benefician mientras que no se han preocupado 
de la economía que afecta a todos los españoles. 
Zapatero ha sido un presidente que ha buscado 
titulares de prensa mientras los bolsillos de los 
españoles se vacían cada vez más rápidamente. 

Bajada de impuestos 

Mariano Rajoy se compromete a mejorar la 
economía de los españoles y para ello cuenta con 
Manuel Pizarro, que ha demostrado ser un excelente 
gestor en momentos difíciles, con una bajada 
de impuestos reales que beneficie a la mayoría 
de españoles de clases medias y bajas que son a 
quienes más ha olvidado Zapatero. Con el Partido 
Popular todos aquellos españoles que ingresen 
menos de 16.000 euros anuales no harán la 
declaración de la Renta. Quienes menos gana será 
quien más se beneficie de esta medida social, justa 
y progresiva. Porque Mariano Rajoy se compromete 
con las personas para mejorar su vida. 

Creación de empleo 

Durante los 8 años de gobierno del Partido Popular 
se crearon S millones de puestos de trabajo. En el año 
2007, gracias a la inactividad de Zapatero, en España 

ha vuelto a subir el paro. Durante el mes de enero 
de 2008 en España 4.000 personas han perdido 
su empleo, se han quedado sin trabajo por culpa 
de un gobierno más pendiente de atacar al 
Partido Popular que de crear riqueza y puestos 
de trabajo. El Partido Popular se compromete a 
llevar a cabo políticas que creen ocupación para que 
en España se vuelva a crear empleo y la gente, sobre 
todo mujeres y jóvenes, tengan un futuro mejor. 

Lucha contra el terrorismo 

Zapatero quiere ilegalizar a los políticos terroristas 
de ANV ahora con las pruebas que ya existían en 
el 2005 pero entonces, cuando el Partido Popular 
pidió esa ilegalización de los terroristas de ETA, 
nos acusaron de "traidores de España'~ Contra ETA 
sólo cabe luchar con la ley en la mano mientras 
que Zapatero se empeña en dialogar con ellos y 
ceder para que dejen de matar. El compromiso de 
Mariano Rajoy es claro y conocido, derrotar a 
ETA sin ceder en nada porque nada se merecen 
aquellos que asesinan. 

Eliminación del canon digital 

El gobierno socialista nos impone un canon 
digital para beneficiar supuestamente a los 
artistas que hacen campaña en su favor. A ningún 
español nos dan dinero por no hacer nada pero 
Zapatero nos obliga a pagar un nuevo impuesto 
para dar dinero a los artistas sin ningún tipo de 
control ni legal ni económico. El canon digital es 
injusto porque nos criminal iza a todos. Mariano 
Rajoy eliminará el canon digital porque no 
todos los españoles hemos de pagar a los 
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amigos del presidente del Gobierno. 

Contrato para controlar la 
inmigración 

En el año 20041a inmigración era, según el CIS, un 
problema para el 9% de los españoles. Ahora lo es 
para un 40% de los ciudadanos. ¿Por qué? Por la 
política irresponsable de "papeles para todos" de 
Zapatero. El efecto llamada ha sido espectacular 
y ahora tenemos en España 1 millón de ilegales. 
El Partido Popular propone un contrato de 
integración para mejorar la vida de los inmigrantes 
legales pero que sirva para hacerles entender 
que en nuestro país no se puede discriminar a la 
mujer o no se puede realizar la ablación de clítoris 
y al mismo tiempo expulsar de España a quien 
cometa un delito. Mariano Rajoy quiere para los 
inmigrantes todos los derechos, pero también 
todos los deberes. 

La elección del 9 de marzo 

Los españoles deberemos elegir el prox1mo 9 
de marzo entre el programa comprometido, 
ambicioso y que da respuesta a los grandes 
problemas de la España actual que les propone 
Mariano Rajoy o el discurso vacío, evanescente y 
alejado de la realidad que les propone Zapatero. 
Los españoles tendrán que optar entre votar con 
la cabeza de ciudadanos libres y con el corazón de 
miembros de una gran nación o votar impulsados 
por la fe laica de un líder sectario que tan sólo 
sabe repetir "cree en mí" en trece advocaciones 
diferentes y demon izar a su adversario culpándoles 
de todos sus males. 



El uso de la bici y su carril 

Rafael Mingo 

El uso privado -excesivo- que hacemos del 
automóvil en nuestras ciudades, supone una fuerte 
agresión al medio urbano, además de generar 
insufribles problemas de tráfico y seguridad vial, 
no hablemos ya de aparcamientos, de obras en las 
calles; de esto sabemos mucho los que vivimos en 
Vi na ros. 
En muchas ciudades de España, el uso de la bicicleta 
va ganando terreno a la hora de moverse: Madrid, 
Barcelona, Sevilla, Valencia, Albacete y el mismo 
Castelló son muestra de ello. En todas ellas se han 
construido kilómetros del conocido carril -bici. La 
bicicleta es económica, ecológica, fácil de aparcar 
y sana, muy sana. Todo son beneficios, tanto para 
quien la usa como para el resto de ciudadanos. 
¿Qué ocurre en Vinaros? Durante los 17 años que 
trabajé en el I.E.S. Leopoldo Querol, mi medio de 
transporte fue la bici . Subía y bajaba acompañado 
de al menos 70-80 alumnos. Eran los años 80, 
exactamente el año 1987 cuando yo llegaba a la 
ciudad de Vi na ros. En el año de mi jubilación (2006), 
no eran más de S los alumnos que subían al instituto 
con su bicicleta. Desde la familia se ha potenciado 
el uso de la moto y desde las administraciones 
no se ha hecho nada, o muy poco, para fomentar 
alternativas, pues un carril-bici no sirve si no hay un 
cambio profundo de actitudes. No es suficiente "el 
día de la bici'; "el día sin coches"; hay que trabajar 
todo el año. 
Y yo me pregunto si ahora que tenemos a 
Vinaros "patas arriba" no podríamos aprovechar 
y hacer algo para que el dios-automóvil, no siga 
fastidiándonos a todos. No puede ser "calidad de 
vida" si los cambios de una ciudad sólo benefician a 
quienes se desplazan por ella en automóvil. 

¿Ha ocurrido un terremoto? 

Pedro Soro/la 

Estén ustedes tranquilos. Simplemente es el estado 
en que se encuentra la calle del Ángel para cuantos 
nos han visitado durante el final de semana de 
los Carnavales ... claro que, como por el paseo 
apenas podían pasar, nadie se adentraba por este 
desmadre de calle. 
Pero que los "forasteros" vean nuestras 
interioridades me preocupa bastante menos que 
el grave riesgo e inconvenientes que representa 
para los vecinos que viven en la citada calle. 
Desde que iniciaron las obras, Correos no reparte 
la correspondencia por la dificultad-imposibilidad, 
lógica, de pasar con los carritos (si Vd. tiene quien 
pueda ir de 13.30 horas a recogerla ... en la calle 
Costa y Borrás!), se lo entregan con diligencia .... 
Que Vd. necesita butano (menos mal que no ha 
hecho excesivo frío!) pues el camión de reparto del 
butano no lo realiza desde hace más de un mes!, 
por la imposibilidad de circular ... pero, sigamos sin 
preocuparnos demasiado que a fin de cuentas la 
mayor parte de la gente que vive allí son mayores ... 
y si no salen a la calle evitan resfriarse! ... y los que 
jóvenes, no de Vi na ros, quizás no tienen ni papeles 
en regla ... así que la calle del Ángel es nuestra! .. me 
recuerda algo y a alguien! 
Los señores responsables de la obra, a indicación 
del responsable del Ayuntamiento, no pueden 
dejar que esta situación se prolongue y sí deben 
encontrar soluciones al desbarajuste que han 
originado. Sinceramente, deberían pensar en cómo 
se realiza una obra (quizás necesaria¿-¿) y cómo se 
solucionan las molestias lógicas de las mismas. Con 
un poco de dedicación y buena voluntad pueden 
suplir no sólo el correo, el butano, la compra diaria 
de comida, sino que puedan transitar sin poner en 
riesgo su integridad física, no vaya a ser que, Dios no 
lo quiera, ocurra algún accidente y el Ayuntamiento 
sería el responsable del desaguisado. 
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Preguntes que fa I'Associació al Sr. 
Alcalde en el pie de l'ajuntament de 
Vi na ros del dia 12 de febrer de 2008 

/ --·'~'" Associació de veins Migjorn 
4a decada 1/uitant per Vinarós 

Bona nit, esperem que el Carnaval i la seua disbauxa 
hagen estat una valvula d'escapament pera tothom 
i així poder seguir ambla vida política amb un poc 
menys d'agressivitat amb els contraris i tindre uns 
debats amb més contingut, propostes i consens. 

Ara, a les preguntes. 

l. Ens reiterem amb una qüestió que ja hauria 
d'estar resolta, les antenes de !'ermita. Com esta el 
tema? 
2. Ens han fet arribar una certa preocupació 
per part de la Plataforma Salvem el Port, pel que fa 
al protocol de les obres del port. Tot funciona com 
cal? En tenen cap notícia? 
3. Hi ha cap notícia sobre una nova fitació de la 
costa? Cal dir que a causa del nostre estudi sobre 
les tites maritimoterrestres, ens van dir des de la 
Prefectura de Costes que en el 2008 tenien previst 
fer-Ies de nou. 
4. Com esta la situació de la gravera situada baix de 
!'ermita, vora el riu? 
5. Com és que al parquing de la pla<;a de Sant 
Antoni tots els retols estan en castella? Es podría 
corregir aquesta anormalitat? 
6. Recordem que en el pie passat el senyor alcalde 
ens va dir que ens faria seguir algunes preguntes 
per escrit. Totes feien referencia a les obres del 
passeig i del carrer de I'Ángel. Encara les esperem. 

Moltes gracies. 

Al Sr. Domenec Fontanet sobre su artículo y su 
defensa del carril -bici, decirle que de acuerdo 
pero deseo, desde la tranquilidad, hacerle una 
observación: sea coherente consigo mismo y 
apoye propuestas que el Partido Popular de 
Vinaros ha presentado en tal sentido. Usted las 
rechazó o se abstuvo. Decirle también que tiene 
desde el Ayuntamiento una gran oportunidad de 
luchar para conseguir que los vinarocenses utilicen 
la bici como medio de transporte y que los niños 
que juegan al fútbol, puedan hacerlo en la Ciudad 
Deportiva como se les prometió. Diciembre del 
2007 era el mes en que a los niños se les dijo ya 
podrían jugar. 

VENDO SOLAR 
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URBANIZACIONES VINAROS, S. L 
Información pública del proyecto de reparcelación forzosa del Sector denominado 

S.U.R.-15 del P.G.O.U de Vinarós (Castellón) 

La Mercantil Urbanizaciones Vinaros, S. L., legalmente constituida e inscrita en 
el Registro Mercantil de Castellón, con domicilio en Vinaros, Pla<;a de L'Hort 
Deis Escribano, n° 4 bajos, y con CIF B-12506432, y que ostenta la condición 
de Urbanizador de la Actuación integrada denominada S.U.R- 15 del P.G.O.U 
del municipio de Vinaros, inicia el procedimiento de exposición al público 
del proyecto de reparcelación forzosa de dicho Sector S.U.R-15 Vinaros, 
por el plazo de un mes ,y de conformidad con lo dispuesto en los artículos 
177 de la Ley Urbanística Valenciana, Ley 16/2005 de 30 diciembre, y 416 
del Reglamento de Ordenación y Gestión Territorial y Urbanismo, Decreto 
67/2006 de 19 mayo conforme a la redacción dada a dicho artículo 416 por 
el Decreto 36/2007 de 13 de abril, y todo ello una vez finalizadoy cumplido lo 
ordenado por el artículo 166 de la Ley Urbanística Valenciana y el art. 382 del 
Reglamento de Ordenación y Gestión Territorial y Urbanismo, por los cuales 
se previene la obligación del agente urbanizador a informar a los propietarios 
afectados por la actuación de los extremos legalmente previstos. 

La exposición al público del proyecto de reparcelación forzosa S.U.R-15 tendrá 
una duración de un mes a contar desde la publicación del presente anuncio 
en el Diari Oficial de la Generalitat Valenciana, y permanecerá expuesto a 
dichos efectos en el ayuntamiento de Vinaros, Departamento de Urbanismo, 
sito en la calle San Ramón, Antiguo Edificio de Correos, planta 1 •, y cuy 
teléfono es 964407700, plazo durante el cualls interesados podrán presentar 
alegaciones. 
El presente anuncio se publica así también para que surta sus efectos 
respecto de los afectados desconocidos o aquellos cuya dirección o domicilio 
conste erróneamente, todo ello de conformidad y a los efectos previstos en 
el artículo 59 de la Ley 30/92 de 26 noviembre de Régimen Jurídico de las 
Administraciones Públicas y del procedimiento Administrativo común. 

Urbanizaciones Vinarós, S.L. 
Por Poder Daniel Garcia Gil 

Vinarós, 7 de febrero de 2008 



'ViluJI'(¡J ACTUALITAT 

El pie aprova el compromís del 
manteniment del passeig marítim 
El Mini steri de Justícia aprova la creació del cinqué jutjat 
de primera instancia i instrucció de Vinarós 

Un pie de febrer marcat per les absencies 
de !'alcalde i el primer tinent d 'alcalde, de 
viatge institucional a Río Cuarto (Argentina), 
va aprovar dimarts el compromís del 
manteniment de les obres de la tercera 
i quarta fase del passeig marítim amb 
els vots favorables del PSOE, el PVI i el 
BLOC. El PP es va abstenir en aquest punt, 
argumentant el seu portaveu, Juan Bautista 
Juan, que "no volem aprofitar que estan 
avui en minoría" i perque "assumisquen 
vostés tota la responsabilitat ': Juan, que 
va mostrar la seua sorpresa "per demanar 
el compromís de manteniment d 'unes 
obres no executades'; va qualificar el punt 
de "presa de pel " i d 'electoralista, "una 
nova proposta virtual d 'aquest Equip de 
Govern, com la comissaria, els espigons o la 
passarel ·la del Cervol ". 
L'alcaldessa en funcions, Librada López, va 
contestar que no volia del PP "aquests ti pus 
de favors" perque en !'anterior comissió 
"havien votat a favor de l'acord ". 

Canon digital 

Un altre deis punts més discutits va ser 
la moció presentada pel Grup Municipal 
Popular relativa a l'adhesió a la plataforma 
Todos contra el Canon i que instava al 
Govern estatal a derogar l'article 2S de la 
Llei de la Propietat Industrial. El portaveu 
del BLOC, Domenec Fontanet, va votar a 
favor de la moció en considerar "injust" que 
aquest canon s'aplique a totes les persones i 
no només "a les que en traguen profit'; a més 
d'indicar que el canon "només reflecteix els 
artistes de I'SGAE" i no els que no hi estan 
inclosos i també fan art. 
De la seua banda, el popular Lluís Gandia 
també va qualificar la llei d'injusta indicant 
que el canon "només beneficia uns pocs i, 
en canvi, grava a tothom". Gandia també va 
indicar que les infraccions "no s'han de pagar 
per endavant com pretén aquest canon, sinó 
només quan es fa el delicte" i va assegurar 
que aquesta llei garantira a I'SGAE "un total 
de 1 OS milions d'euros anuals" i que els 
vinarossencs "pagaran anualment 13 milions 
de les antigues pessetes': 
Per part del PVI, Mamen Obiol va indicar que 

Librada López 
va exercir 
d'alcaldessa 
en funcions 
per l'absencia 
de /'alcalde, 
de viatge 
institucional a 
RioCuarto 

X. F. 

el seu grup votaría contra la moció perque 
la considera electoralista, mentre que per 
part deis socialistes, Juan Antonio Beltrán 
va defensar la llei indicant que "tots els 
pa·isos europeus recomanen aquest sistema" 
i que "els consumidors tenen drets, pero 
la propietat intel ·lectual també': Beltrán 
va mostrar-se convenc;ut que aquesta llei 
"segurament imperfecta, evolucionara en 
un futur i gravara d'una manera més justa': 
La moció va ser aprovada amb els vots a 
favor del PP i el BLOC. 

Altres aprovacions 

Una altra moció presentada pel PP que fou 
aprovada (tot i els vots en contra del BLOC i 
el PSOE) va ser la relativa a l'aprovació de la 
carta de bones practiques de l'adminsitració 
autonómica i local. El BLOC hi va votar en 
contra en considerar que els sotasignants, 
entre els quals hi havia presidents de la 
Diputació, "no prediquen amb l'exemple 
quan parlen d 'anteposar els interessos 
públics als privats'; mentre que per part 
socialista, Juan Antonio Beltrán va opinar 
el mateix i Librada López va indicar que hi 
votarien en contra perqué el que s'havia 
presentat a pie era un protocol i no la carta, 
com dictava la moció. Per part popular, 
Lluís Gandia va demanar que si s'estava 
d'acord amb el contingut de la moció, no 
tinguessen en compte els sotasignants com 
a persones sinó coma institucions. 
El pie també va aprovar per unanimitat 
demanar una subvenció a la conselleria 
amb destinació a I'Escola de Persones 
Adultes i una altra per a l'escola taller del 
Molí de Noguera, que donara ocupació a 20 
alumnes. 

Cinqué jutjat 

L'alcaldessa en funcions, Librada López, 
va informar en el decurs del pie que 
la Direcció General de Seguretat del 
Ministeri de Justicia ha aprovat la 
creació del cinqué jutjat de primera 
instancia i instrucció de Vinaros, "molt 
reivindicat pels professionals i per aquest 
ajuntament ". 

16 febrer 2008 

Sessió Ordinaria de I'Ajuntament 

Pie de 12 de febrer de 2008 

ORDEDELDIA 

l . Aprovació, si s'escau, deis esborranys de les actes 
de dates 11-12-07, 02-01 -08 i 24-01 -08. Unanimitat 
2. Dació de compte de Decrets i Resolucions de 
!'Alcaldía de conformitat amb el que disposa l'article 
42 del R. D. 2S68/86 de 28 de novembre. Unanimitat 
3. Acte públic de sorteig deis membres de les meses 
pera les Eleccions Generals de 2008. 
4. Proposta de venda de sobrant de via pública 
a la mercantil Ombra Contratas y Promociones 
Inmobiliarias, S.L. Unanimitat 
S. Compromís del manteniment de les obres de la 
3a i 4a fase del passeig marítim. Aprovat per majoria 
amb els vots a favor de PSOE, PVI i Bloc i l'abstenció 
del PP. 
6. Aprovació d'operació jurídica complementaria de 
correcció d'error amb relació amb el PAI Sector SUR 
18, a instancies d'lngsoma Dos, S.A. Unanimitat 
7. Aprovació d'estudi de detall presentat per Manuel 
Pablo Vives {Boverals RR). Unanimitat 
8. Aprovació d'estudi de detall presentat per Marcos 
Jovaní Agramunt {Boverals NN). Unanimitat 
9. Recurs extraordinari de revisió presentat per F. 
Cano-Dueñas Industrias del Pan, S. L. respecte d'acord 
plenari amb data 20-03-07 {Projecte de Reparcelació 
de la UE2ROS). Unanimitat 
1 O. Acta de cessió de terrenys amb destinació a vial 
per Coycyme, S. L. en pda. Clot. Unanimitat 
11. Acta de cessió de terrenys amb destinació a vial 
per José Antonio Figueres Puchal i Aranzazu Abella 
Manzano en pda. Vista bella. Unanimitat 
12. Acta de cessió de terrenys amb destinació a vial 
per Marcos Jovaní Segura, Marcos Jovaní Agramunt, 
Sebastián Jovaní Agramunt i Javier Jovaní Agramunt 
en ca mí Carretes. Unanimitat 
13. Acta de cessió de terrenys amb destinació a vial 
per Eva Galindo Escudero i Víctor Contreras Gómez 
en pda. Triador. Unanimitat 
14. Proposta en relació amb l'aprovació del Programa 
d'Actuació Integrada que correspon a la Unitat 
d'Execució en sol urba delimitada pels carrers Gil de 
Atrocillo, Benet XIII i Joan XXIII. Unanimitat 
1 S. Reconeixement extrajudicial de credit, per 
import de 4.176,81 €, a favor de Abanicos García S.L. 
Unanimitat 
16. Proposta relativa a la taxa per drets d'examen 
i de I'Ordenan<;a Fiscal Reguladora de la mateixa. 
Unanimitat 
17. Moció presentada pel grup municipal popular 
relativa a l'adhesió a la Plataforma Todos contra el 
Canon. Aprovada per majoria amb els vots a favor de 
PP i Bloc i els vots en contra del PSOE i el PVI. 
18. Solicitar subvenció a la Conselleria d'Educació 
d'ajudes economiques per a l'exercici 2008 per a 
I'Escola de Persones Adultes. Unanimitat 
19. Solicitar subvenció a la Conselleria d'Economia 
i Hisenda per a escala taller del Molí Noguera. 
Unanimitat. 
20. Moció presentada pel grup municipal popular 
relativa a la celebració d'actes al voltant deis 60 
anys de la declaració universal deis drets humans. 
Unanimitat. 
21. Moció presentada pel grup municipal popular 
relativa a l'adhesió a la carta de bones practiques 
de l'administració autonómica i local. Aprovada per 
majoria {vots a favor del PP i en contra del Bloc, PVI 
i PSOE). 
22. Despatx extraordinari. 
23. Precs i preguntes. 
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ACTUALITAT 

El Ministeri d'lndústria confirma que invertira "de manera molt 
important"en el polígon industrial de sol públic de Vi na ros 

El director general de Desenvolupament Industrial del Ministeri, Jesús Ca ndil, assegura que la firma del conveni és qüestió de dies 

L'alcalde, Jordi Romeu i el primer tinent d'alcalde, Javier Balada, saluden Jesús Candil a /'arribada al consistori 

El director general de Desenvolupament 
Industrial del Ministeri d'lndústria, Turisme i 
Comen;:, Jesús Candil, va garantir dijous a Vi na ros 
una important inversió del Govern central en 
el polígon industrial de sol públic que impulsa 
el consistori vinarossenc a la partida de les 
Soterranyes, vora la N-232. 
Cand il va explica r que donada "la gran 
importancia i l'ambiciós d'aquest projecte'; el 

X. F. 

Ministeri va optar per no incloure'l en les ajudes 
a la reindustrialització de la Mancomunitat de la 
Tau la del Sén ia i donar-li "un tractament apart': El 
director general, que va reconéixer les caréncies 
de sol industrial al municipi, va assegurar que 
la firma del conveni "és qüestió de dies'; a falta 
d'alguns tramits administratius, i, tot i que no va 
avan<;:ar xifres, va indicar que la inversió seria "molt 
potent" per tal de pal·liar aquest déficit de sol. 

VISÍTENOS Y SOLICITE PRESUPUESTO EN 
' 

8 milions d'euros d'ajuts 
a la reindustrialització 

La Mancomunitat calcula que crearan 181 llocs de treball 

X. F. 

El director general de Desenvolupament Industrial del 
Ministeri, Jesús Candil, va presentar dijous a Vinaros els 
ajuts a la reindustria lització pera les localitats adherides 
a la Mancomunitat de la Taula del Sénia, que enguany 
ascendixen a la xifra de 7.935.000 euros (més de 2,5 
milons d'euros més que l'any 2007). La presentació, que 
va ten ir lloc al sa ló del plens del consistori vinarossenc, va 
comptar amb la presencia deis alcaldes de les localitats 
que integren la Mancomunitat i d'alguns empresaris. De 
les 48 solicituds presentades (15 se'n van presentar el 
2007), un total de 38 projectes de 13 municipis diferents 
han estat aprovats. D'ells, 30 corresponen a empreses 
privades i 8 al sector públic. 
Candil va qualificar el projecte de la Mancomunitat com 
a "magnífic" i el va posar com a exemple de "capacitat 
d'organització" i "d'una Espanya plural'; donat que la 
integren localitats de tres comunitats autonomes. El 
director general va garantir la progressiva aplicació deis 
ajuts "coma mínim fins l'any 2013" i va assegurar que les 
xifres continuaran "en línia ascendent". 
En dos anys de conveni, la Mancomunitat ha rebut més 
de 13 mi lions d 'eu ros en ajuts a la reindustrialització, 
amb un increment anual important de la inversió i del 
nombre de projectes subvencionats. La Mancomunitat 
calcula que amb els 38 projectes aprovats enguany es 
podran crear 181 llocs de treball. 
Tres empreses de Vi na ros seran subvencionades gracies 
a aquest conveni entre el Ministeri i la Mancomunitat. 
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ACTUALITAT 

El PP insta a I'Equip de Govern a solucionar les deficiencies en la xarxa 
de clavegueram per garantir l'efectivitat de la futura depuradora 
Juan assegu ra que l'excés de sal initat que arri ba a la p lanta de pretactament és "preocupa nt" 

Els populars propasen aprofitar l'aigua depurada pera regad ius cana litzant-la fi ns als pous de I'IRIDA 
X. F. 

El portaveu del PP, Juan Bautista Juan, va advertir 
dimecres passat I'Equip de Govern que ha de posar 
solució immediata "a l'abús deis cabals abocats a la 
xarxa de clavegueram i als abocaments d'algunes 
empreses" que incrementen la salinitat de les aigües 
susceptibles de ser depurades. Segons Juan, si des 
de l'administració local no es prenen les mesures 
per posar fre a aquestes circumstancies i l'aigua no 
arriba amb uns mínims de qualitat, la futura estació 
depuradora d'aigües residuals (EDAR) "no tindra la 

capacitat suficient per depurar 
Juan Bautista Juan aquestes aigües amb un massa 

elevat percentatge de salinitat" i 
l'aigua "no podria ser reutilitzada': 
El portaveu popular va explicar 
que aquesta preocupació "ja li 
ho va manifestar a I'Ajuntament 
!'empresa FACSA" en una carta 
enviada l'estiu passat. Segons 
Juan, el PP local va sol·licitar a 
la Generalitat "la realització de 
l'estudi del tractament terciari 
per poder fer el projecte de 
reutilització de les aigües'; 
pero aquesta reutilització "sera 
inviable si no se solucionen 
aquestes deficiencies en la xarxa 
de clavegueram vinarossenca': 

Propostes d'aprofitament 
Juan també va explicar la reunió mantinguda aquesta 
setmana amb el diputat autonomic i regidor del 
Partit Popular, Mariano Castejón, amb directius de 
!'empresa pública de sanejament d'aigües residuals 
de la Comunitat Valenciana (EPSAR) "per explicar-los 
les nostres idees de reutilització de l'aigua depurada': 
La visita, segons Juan, venia donada perla imminent 
finalització de les obres de I'EDAR i perqué I'Equip de 
Govern ha mostrat"un desconeixementabsolut"sobre 

aquesta futura reutilització de les aigües. El portaveu 
popular va qualificar d'inviable "la idea exposada pel 
regidor de Serveis en !'anterior legislatura de destinar
la al reg de zones verdes, perqué el vol u m d'aigua de 
que estem parlant seria aprofitable per regar zones 
verdes de fins a 20 municipis com Vinaros, amb la 
qual cosa es perdria una gran quantitat d'aigua" i 
perqué aquesta idea implicaria "la realització d'obres 
molt importants per tal de fer una nova xarxa de 
distribució de l'aigua cap a les zones verdes': 
Perqué l'aigua depurada puga ser convenientment 
aprontada, la intenció del PP és destinar aquestes 
aigües per als regadius, enviant-les "en direcció als 
pous de I'IRIDA'; deis quals tenen la concessió les tres 
comunitats de regants de Vinaros, i també "intentar 
canviar la concessió d'algun d'aquests pous per tal 
de garantir el futur abastiment d'aigua potable al 
municipi': 

L'EDAR, a l'abril 
Les obres de I'EDAR de Vinaros, situada a uns 2 km 
sobre la N-340, propera al riu Cerval, esta previst que 
finalitzen al mes d'abril. La nova EDAR tindra doslínies 
de cabal amb capacitat per assolir 6.000 m3/dia (en 
total 12.000), i amb una capacitat d'ampliació per a 
18.000 m3. 
El tractament terciari, segons Juan, "no esta 
previst, pero hi ha una reserva de sol per a futures 
instal·lacions". 

Promociones inmobiliarias - Construción- Estudio de d iseño - Promoción Web - Escuela de d o rna clásica - Y e uada P .R .E . - Com le o Turistico Bar- Restaurante. 

PROMOCIONES INMOBILIARIAS GILABERT 
CENTRO ECUESTRE 
CIUDAD DE VINAROS 

Pupilaje · Escuela de Doma y Salto 

Ctra. Vinaros- Zaragoza Km. 5,5 
www . ecuvin . com 
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EL RINCON DEL CABALLO 

Almuerzos y comidas Esther 
Carnes a la Brasa Tel. 600 343 784 

AIRE ACONDICIONADO 
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El PSOE denuncia que la Generalitat bloqueja l'accés als joves a la renda 
basica d'emancipació 
Cardona i Sanz destaquen que la Generalitat només ha obert 3 deis 17 punts d'informació que dicta el conveni 

X.F. 

se n'han aprovat 12': Unes dades 
molt baixes, segons la vicesecretaria 
socialista, "que es deuen al fet que la 
Generalitat només ha habilitat 3 deis 
17 punts d'informació que es van 
acordar per conveni" a la Comunitat. 
Sanz també es va preguntar "a que 
destina la Generalitat els 3,6 milions 
d'euros que el Govern central ha 
destinat a !'obertura d'aquestes 17 
bestretes d'informació': 

Batiste Cardona i Ruth Sanz 

El candidat socialista al Senat 
per Castelló, Batiste Cardona, i la 
vicesecretaria general de Joventuts 
Socialistes del País Valencia, Ruth 
Sanz, van denunciar dijous passat 
que la Generalitat Valenciana 
"incompleixel conveni sobre la renda 
basica d'emancipació deis joves'; 
atés que "només s'han habilitat 
tres punts d'informació" -un a cada 
província- en tota la Comunitat. 
Sanz, que va qualificar aquest fet 
de discriminatori per a molts joves, 
va indicar que de les més de 8.700 
consultes realitzades fins al 30 de 
gener de 2008, "la Generalitat només 
n'ha tramitat 1 .662 i n'ha aprovat 
78': A la província de Castelló es 
poden beneficiar d'aquest ajut 
uns 5.000 joves. D'aquests, "han 
sol·licitat informació 1.200, s'han 
presentat 174 sol·licituds i només 

La renda basica d'emancipació deis 
joves, en vigor des de novembre de 
2007, la podran sol·licitar més de 
40.000 joves valencians d'entre 22 
a 30 anys i consisteix en una ajuda 
de 21 O euros mensuals destinada al 
lloguer d'un habitatge, als quals cal 
afegir 600 euros destinats a la fian~a i 
120 euros per fer front a les despeses 
de l'aval. L'ajut es pot demanar 
durant un maxim de 4 anys. 

1 acusa l'ens autonomic d'obstaculitzar 
l'aplicació de la Llei de Dependencia 
El portaveu socialista a les Corts de polítiques socials i ocupació, Antonio Torres, va 
oferir dijous passat una conferencia a l'auditori al voltant de la Llei de Dependencia 
i el seu grau d'aplicació a la Comunitat Valenciana. Torres va criticar el govern de 
la Generalitat, a qui va acusar d"'alentir al maxim" l'aplicació d'una llei "que amplia 
i consolida l'estat de benestar'; amb finalitats electoralistes. 
El problema, segons Torres, "resideix en l'escas nombre de tecnics al servei de la 
Generalitat que han d'acreditar el grau de dependencia de les persones que tenen 
dret a les ajudes públiques': El diputat va exigir a la Generalitat que explique "en 
que s'ha gastat els 50 milions que ha transferit el Govern central a la Comunitat 
pera l'aplicació de la llei". 

Antonio Torres, momentos antes de su charla en el auditorio 

lbáñez (PP) promete 1.000 
agentes destinados a la 
vigilancia de zonas rurales y 
residenciales si el PP gana las 
elecciones 

Maria José Pascual, Luis lbáñez y Manuel Al tova 
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El coordinador en materia de Seguridad 
y Emergencias del PP, Luis lbáñez, 
prometió el pasado jueves que si el 
Partido Popular gana las elecciones, 
"durante el primer año se destinarán 
1.000 agentes más de los Cuerpos y 
Fuerzas de Seguridad del Estado a la 
vigilancia de zonas rurales, residenciales 
situadas en el extrarradio de los cascos 
urbanos, polígonos industriales y 
municipios que por su baja población o 
su ubicación geográfica, generalmente 
en el interior de la Comunitat Valenciana, 
quedan desprotegidos". 
lbáñez realizó estas declaraciones 
durante su participación en el foro de 
debate sobre inseguridad organizado 
por el Partido Popular en Vinarós, en el 
que participaron el diputado autonómico 
de la comarca Mariano Castejón Chaler; 
el diputado provincial Luis Tena; los 
miembros de la candidatura al Congreso, 
Maria José Pascual, y al Senado por 
Castelló, Manuel Altava, además del 

Redacción 

presidente local Enrique Chaler, el 
portavoz Juan Bautista Juan, concejales 
del ayuntamiento y otros afiliados y 
simpatizantes que llenaron el local. 
Luis lbáñez, que criticó " la política de 
mentiras y engaños con la que actúan 
los socialistas allá donde gobiernan", 
también indicó que el actual Gobierno 
municipal socialista de Vinarós "ha 
incumplido sus promesas con aquellos 
que le brindaron su confianza al no 
cumplir con el proyecto de realizar 
una comisaría en esta localidad, que 
ni siquiera cuenta con consignación 
presupuestaria". En este sentido 
lbáñez dijo que "desde el Gobierno 
del PP desarrollaremos un Plan 
de Infraestructuras de Seguridad 
y Emergencias de la Comunitat 
Valenciana (PLISE) que engloba una 
serie de iniciativas, entre ellas, edificar 
una sede comarcal de la Policía de 
la Generalitat en Benicarló que daría 
servicio a la comarca". 
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Millores a la web de I'Ajuntament de Vinaros 

Ajuntament de Vinarós 
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X.F. 

La pagma web de I'Ajuntament de 
Vinarós (www.vi naros.es) presenta 
millares quant al disseny i també en els 
continguts. 

relatius a ajuts en materia de família i 
habitatge o de l'alta al padró d'habitants 
i els informa deis tramits a realitzar. 

D'entre les novetats, destaca que els 
usuaris es poden descarregar des de 
casa els impresos que han de presentar 

La web també inclou una recerca 
per materies i un recull de notícies o 
informacions de caire municipal, entre 
altres millares. 

Els espais religiosos, tercera ruta pel 
patrimoni vinarossenc 

Carlos Catalán i Alfredo Gómez són els coordinadors de l'exposició 

La biblioteca municipal acull, del 14 
de febrer fins al proper 15 de mar<; 
la exposició "Rutes pel patrimoni 
vinarossenc: Esglésies, ermites 
i altres estructures religioses. 
Coordinada per Alfredo Gómez 
i Carlos Catalán, la tercera ruta 
artística i cultural esta dedicada als 
espais religiosos de la ciutat i dóna 
una visió de conjunt deis edificis 
més representatius amb alguns 
detalls desconeguts per al públic. 
També es presenten altres locals 
utilitzats com a esglésies a la ciutat, 
edificis sense valor artístic pero amb 
un gran valor testimonial. Aquesta 

X.F. 

ruta, la tercera presentada pels dos 
coordinadors, destaca especialment 
per la seua vessant didactica, pero 
també, en paraules d'Aifredo Gómez, 
"per la conscienciació'; donat que 
"cal conservar alió que ens queda de 
patrimoni ': 
L'exposició, que va acompanyada 
d'un tríptic explicatiu, va ser 
presentada dijous amb la presencia 
deis dos coordinadors i de la regidora 
de Cultura, Maria Dolors Miralles. 
L'any 2007 Gómez i Catalán van 
presentar la ruta pel Vinarós 
medieval i renaixentista i pel Vinarós 
modernista. 

La campaña "Tu salud no espera a 
mañana, mañana es ahora': en Vi na ros 

Redacción 

Alumnos del lES José Vilaplana de Vinarós participaron en las distintas 
actividades de los talleres informativos de la campaña, que visitó la localidad 
el martes 12 de febrero en la Campaña informativa para un estilo de vida 
saludable: "Tu salud no espera a mañana, mañana es ahora'; dentro del 
itinerario que le lleva a recorrer la comunidad informando sobre las ventajas 
de una dieta sana y saludable. 
La campaña recibió la visita de 93 personas, de las cuales 91 eran alumnos 
del centro educativo. 

, , 
PARTICULAR VENDE ATICO DUPLEX 

EN PLAZA CONSTITUCIÓN DE VINARÓS 
4 habitaáones dobles [2 suite], 3 baños, gran salón-comedor, sala 1'/, coána americana, 
cuarto lavadero, terraza privada, dimatizaáón, 1V satélite, hilo musical, puerta blindada ... 

CON APARCAMIENTO Y TRASTERO INCLUIDOS 

PARA MÁS INFORMACIÓN: 616 94 86 57 

131 
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Vinaros afianza las relaciones económicas 
y culturales con Río Cuarto 
Reuniones comercia les y culturales co ncretan acuerdos con el sector cárn ico e intercambios entre alumnos, entre otras cuestiones 

Empresarios y funcionarios de ambas ciudades realizaron una "ronda de negocios': A la derecha, saludo con el presidente del Concejo Deliberante de Río Cuarto 

a cargo de la Intendencia de la ciudad, Juan Rubén Jure Alicia Cosco/lana 

La recepción oficial en Río Cuarto a la 
delegación de Vinarós, encabezada 
por el alcalde de la localidad, Jordi 
Romeu; el primer teniente de alcalde 
y edil de Urbanismo, Javier Balada, 
tenía lugar el jueves día 7 en la sala de 
la intendencia del Palacio Municipal 
de esta ciudad situada en la región 
de Córdoba. La recepción, que 
estuvo presidida por el presidente 
del Consejo Deliberante a cargo de 
la intendencia, Juan Rubén Jure; 
el rector de la Universidad de Río 
Cuarto, el ingeniero Osear Espada; el 
edil de la municipalidad y presidente 
del bloque de ediles en la oposición 
peronista (UPC), Ornar lzaguirre, 
y, finalmente por Cecilia Lládser, 
profesora de la Universidad de Río 
Cuarto, fue el paso protocolario 
previo a las intervenciones de 
bienvenida en el Salón Blanco de la 
Municipalidad durante el cual se dio 
lectura a un decreto mediante el cual 
se designaba como huéspedes de 
honor a la delegación. 
Jure intervenía para poner el acento 
en dar continuidad a procesos 
iniciados durante la anterior visita 
de la delegación argentina a Vinarós, 
momento en el que tuvo lugar 
el hermanamiento entre las dos 
ciudades, "el hermanamiento es 

14 

una manera de encontrar caminos 
conjuntos de aprendizaje': apuntaba, 
basándose para ello en la larga e 
histórica tradición de cooperación 
entre España y Argentina. Jure 
destacaba también que Río Cuarto 
es actualmente una ciudad en 
expansión y está preparada para 
iniciar nuevos retos comerciales, 
añadiendo que auguraba que las 
jornadas fructificarían en un trabajo 
productivo para ambas ciudades. 
Por su parte, el alcalde de Vinarós 
correspondió indicando su confianza 
en que los proyectos iniciados 
durante este viaje se consolidarían 
positivamente, y recordaba a 
los emigrantes que el profesor 
Ramon Redó menciona en su libro 
Vinarocenses en América, "la gente, 
entonces, sí realizó un esfuerzo 
durante el largo viaje. Un esfuerzo 
que, sin duda, valió la pena". 

Encuentros comerciales 
La jornada del día 8 comenzó a 
primeras horas de la mañana con 
una visita a Radio LV 16, la radio de la 
municipalidad de Río Cuarto, donde 
tuvo lugar una entrevista conjunta 
con el alcalde de Vinarós, Jordi 
Romeu, y el presidente del consejo 

deliberante a cargo de la intendencia, 
Juan Rubén Jure. El sector empresarial 
de la delegación de Vinarós también 
estuvo representado por el presidente 
del consejo de administración de 
ZYSSA Resort, Pascual Lloret, a quien 
preguntaron acerca de su implicación 
empresarial en esta visita en una 
entrevista en la que también hubo 
tiempo para que Lloret efectuara una 
valoración sobre la recesión en el 
sector de la construcción que se vive 
actualmente en la zona de levante. 
Posteriormente, la delegación 
vinarocense mantuvo una serie de 
contactos de carácter comercial 
con el secretario de Desarrollo 
Económico, Producción y Empleo de 
la municipalidad, Guillermo Mana, 
quien realizaba una valoración 
positiva de estos primeros 
encuentros. 
Si el día anterior se anunciaba 
el decreto mediante el cual los 
integrantes de la delegación de 
Vinarós eran nombrados huéspedes 
de honor del municipio, los contactos 
hoy mantenidos pueden abrir la 
puerta a un futuro intercambio 
comercial entre los dos municipios 
hermanados, especialmente 
centrados en el sector de exportación 
de carne vacuna, muy abundante 

y de gran calidad en esta zona. El 
sábado tuvo lugar la reunión con la 
comisión de Cultura a la que siguió 
un encuentro entre el alcalde de 
Vinarós y el intendente municipal 
de Río Cuarto para una posterior 
firma de acuerdos de tipo cultural 
entre los que destacaría un posible 
intercambio de jóvenes estudiantes 
entre ambos municipios. 

Acuerdos culturales 
El Ayuntamiento de Vinarós hacía 
entrega el pasado sábado de 
la donación de 4.500 euros a la 
Fundación Municipal para la Cultura 
de la municipalidad de Río Cuarto para 
que se haga entrega de la totalidad 
de esta cantidad al Ballet Iberia con 
el propósito de dar continuidad a 
futuros encuentros culturales de esta 
entidad cultural en Vinarós. La firma 
de este primer acuerdo de índole 
cultural tuvo lugar en el marco de 
la municipalidad de Río Cuarto en 
presencia del alcalde de Vinarós, 
Jordi Romeu, y de Juan Rubén Jure, 
presidente de la municipalidad a 
cargo de la intendencia. 
La firma del acuerdo tenía lugar 
tras una reunión con diversos 
sectores culturales de la sociedad río 
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cuartense durante la que se trataron 
temas de interés común. Al encuentro 
asistieron Norma Nociones, del Ballet 
Iberia; Cecilia Lládser, profesora 
de la Universidad de Río Cuarto; 
Marta Schlossberg, también de la 
Universidad de Río Cuarto; Ornar 
lsaguirre, miembro del concejo 
deliberante; el arquitecto Jorge 
Ramallo, subsecretario de Cultura 
de la Universidad de Río Cuarto; 
Eduardo Angelino, subsecretario de 
Obras Públicas en el área de Artes 
Plásticas, y el arquitecto Enrique 
Alcoba, del programa de educación 
para mayores de la Universidad de 
Río Cuarto. 
Los temas expuestos se basaron en 
un inicio de intercambio que permita 
a docentes y a alumnos de ambas 
municipios de generar espacios 
conjuntos de reflexión, propiciar 
la formación e intercambio de 
docentes, intercambiar producciones 
vinculadas a las temáticas de trabajo 
específicas y potenciar encuentros 
entre docentes o alumnos desde las 
posibilidades que brindan las nuevas 
tecnologías., 
Otra de las propuestas lanzadas se 
centró en el objetivo de generar un 
muestra fotográfica con la intención 
de generar un intercambio entre 
fotógrafos de ambos países. La 
producción fotográfica se plantea 
como testimonio que registre 
"sentidos de lugar" dotados de 
identidad propia, el título propuesto 

para la muestra se concretó en 
"Paisajes de Vinaros. Paisajes vistos 
con ojos vinarocenses". El sentido 
último responde a la posibilidad 
de recorrer visual y emotivamente 
Vi na ros y la ciudad de Río Cuarto, así 
como otras ciudades significativas 
en cuanto a asentamientos de 
vinarocenses. 
El segundo apartado de la reunión 
se basó en la propuesta de una 
memoria biográfica: "Relatos desde 
la construcción de la memoria 
histórica'; a partir de las voces 
de las distintas generaciones de 
descendientes de vinarocenses que 
tienda a contextualizar estos relatos 
en el marco de la memoria histórica. 
Finalmente, se trató sobre la situación 
de los jóvenes y las personas mayores 
para construir, nuevamente, cruces 
generacionales a partir de relatos 
fundamentados también en un 
intercambio de memoria histórica. 
La propuesta tiene como objetivo 
generar espacios de discusión 
que permitan poner en marcha 
investigaciones que permitan 
visualizar la situación de jóvenes 
y adultos en diferentes contextos 
sociales. 
La concertación de estas propuestas 
se gestionarían a través de ambos 
municipios, y podría conllevar la 
implicación de diferentes entidades 
como la Seu Nord de la UJI, la 
Fundación lsonomía, la EPA de 
Vinaros y la Universidad Nacional 
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Arriba, imágenes del acto de recepción que tuvo lugar en el Palacio Municipal de 
Río Cuarto, con la presencia de funcionarios, empresarios y público en general. 
La visita sirvió para firmar acuerdos en materia cultural y comercial 

de Río Cuarto. 
El alcalde Vinaros, Jordi Romeu, 
propuso como "marco ideal" para 
aglutinar las principales pautas 
propuestas por el sector cultural río 
cuartense la celebración del próximo 
cuarto centenario de la llegada de la 
reliquia de Sant Sebastia a Vinaros, 
que convertirá el año 201 O en doce 
meses de cita religiosa, cultural y 
social en Vi na ros. 
Por otro lado, lsaguirre proponía 
también la presencia de Río Cuarto 
en la próxima feria del libro de 
nuestra ciudad mediante catálogos 
que anuncien, a su vez, la asistencia 
de esta ciudad de una manera más 
precisa, a través de libros, en la 
siguiente feria del libro del 2009. 

Valoración del sector 
industrial 
Las reuniones comerciales en el 
ámbito del sector privado entre los 
municipioshermanadosdeRíoCuarto 
y Vinaros indicaron los primeros 
pasos para un entendimiento que 
conduzca a nuevas negociaciones 
enmarcadas en el sector cárnico. 
Como manifestaba Fidel Estupiñá 
Querol, gerente de la industria cárnica 
vinarocense Dicocar, el principal 
inconveniente radica en la cuota 
Hilton, un convenio con la Unión 
Europea que permite la exportación 
de un cupo de cortes seleccionados 
de alto valor económico sin barreras 

arancelarias prohibitivas. Si la cuota 
Hilton fuera en este caso favorable, 
según apuntaba Estupiñá, el 
siguiente paso consistiría en sentar 
las bases de los precios y poner en 
marcha la exportación de carne, "por 
nuestra parte hay ganas y por parte 
de las empresas de Río Cuarto parece 
que también. Nos haría ilusión, 
siempre que las trabas burocráticas 
se superen y que los costes de 
transporte no sean muy elevados. 
Aún debemos valorar si es rentable'; 
opinaba el gerente de Dicocar. 
La primera ronda de negociaciones 
tuvo lugar durante una comida en 
el CECIS en la que se estableció 
una primera toma de contacto que 
deberá mantenerse en el futuro 
para llegar a concretar la posibilidad 
del intercambio comercial. De las 
empresas que han puesto su 
oferta sobre la mesa, Estupiñá 
se decanta, en principio, por una 
de las industrias cárnicas que 
actualmente ya exporta carne a las 
islas Canarias, "tres de las empresas 
con las que hemos mantenido 
contacto trabajan con carne de 
ternera, otra de conejos, corderos 
y ranas, y también de cabrito y 
nutria . La que en principio nos 
atrae más está, sanitariamente, 
al cien por cien, con todos los 
controles al día ", manifestaba 
Estupiñá, quien se declaraba 
satisfecho con esta primera 
ronda de negociaciones. 
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A partir del próximo lunes, 
11 de febrero, en horario de 
lunes a jueves de 1 0.30 a 
12 horas de la mañana y de 
forma continuada, Cáritas 
lnterparroquial recogerá 
ropa en buen estado en 
la iglesia arciprestal (plaza 
Parroquial) y en el salón 
parroquial de la iglesia de 
Santa Magdalena (avda. País 
Valencia, 9) de Vi na ros. 
Queremos aclarar que 
igualmente seguiremos 
recogiendo ropa en 
nuestra eco-tienda de la 
avda. Leopoldo Querol, 
57, de lunes a jueves de 
17.30 a 19.30 horas como 

La cap de redacció 
del setmanari Vinarós, 
Yolanda Ciares, 
es va acomiadar 
divendres passat 
deis seus companys 
a la impremta. Des 
de la redacció del 
setmanari, Yolanda, 
et desitgem molta 
sort en la teua nova 
singladura. Trobarem a 
faltar la teua simpatial 

venimos haciendo desde 
hace varios años. 
Lo que pretendemos con 
esta nueva iniciativa es 
facilitar a las personas que 
no dispongan de vehículo, la 
manera de poder colaborar 
con nosotros en esta tarea 1 
de ayudar en las necesidades 
más básicas a personas que 1 
viven a nuestro alrededor. 

Confiamos en que seguiréis 1 
colaborando con nosotros 
como lo habéis hecho hasta 
ahora por el bien de tantas 
y tantas personas que lo 
necesitan y, de antemano, 
en nombre de toda la junta, 
muchísimas gracias. 

16 febrer 2008 

PRIMRVERR? Fa mes i mig que els 
ametllers han Aorit 

PREMIRDES 
Alumnes del col·legi, premiades en 
diferents categories en el concurs 
de dibuix pera la mascota 

EMILIO 
Mig vinarossenc, mig madrileny, 
sóc !'alegria de casa. Avui és el meu 
primer aniversari i em diuen Emilio 
Cardona Ballesteros. 



FRllES Sara i Ester participant en 
les falles de Benicarló 

SOPRRET 

CHEROKVS 

comparsa 
Cherokys 

CRRNRVRl 
Como todos 
los años 
el club del 
jubilado del 
Hogar del 
Pescador se 
difrazó con 
todos sus 
miembros 

El dissabte passat, els alumnes de la Consolació de la promoció 
93/94 van fer un sopar per retrobar-se i recordar les experiéncies 
viscudes de menuts a l'escola. 

1 

1 

/1 

1 

1 
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Angel Hallado 

El pasado día 1 O de febrero estuvimos 
celebrando Sant Sebastianet con la 
Colonia Vinarocense en Barcelona. 
Después de la comida tuve el gusto de 
leerles este escrito. Les gustó tanto que 
me pidieron que lo publicara. 
P.D. Este escrito no lo hice yo. Sólo lo leí. 

16 febrer 2008 

La colonia vinarossenca a Barcelona 
celebra Sant Sebastianet 

Redacció 

La colonia vinarossenca 
a Barcelona va celebrar 
el passat cap de setmana 
la tradicional jornada 
de Sant Sebastianet, 
en la qual es recorda la 
festivitat proppassada 
del patró de la localitat. 
Els actes van consistir 
en una missa a l'església 
de la Font d'en Fargues i 
un dinar de germanor al 
qual van assistir vora 400 
persones. A l'acte van 
acudir membres de I'Equip 
de Govern com Juan 
Antonio Beltrán i María 
Dolores Miralles, i també 
el portaveu del PP. Juan 
Bautista Juan, i el regidor 
del BLOC, Domenec 
Fontanet. 

- FOSAS SÉPTICAS - REDES ALCANTARILLADO - DESAGÜES 
- BÚSQUEDA Y LOCALIZACIÓN DE ARQUETAS 
Y DESAGÜES ENTERRADOS 

- ASPIRADOR DE AGUA PARA PEQUEÑAS INUNDACIONES 
EN LOCALES COMERCIALES, PARKINGS, PISOS ETC ... 

.a,._,~w.-~,...,1 , s.l. -MANTENIMIENTO DESAGÜES COMUNITARIOS 

Avda. Zaragoza, s/n 
Apdo.538 

Tel. 964 45 52 82 
Móvil617 31 73 45 

12500 VINARÓS 
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150 años de Consolación 
A todas las autoridades laicas y religiosas, 
a los padres de nuestros alumnos/as, a los 
ex alumnos/as y a todos los amigos de la 
Consolación, os dirigimos este mensaje. 
Queremos haceros partícipes de esta fiesta 
que estamos celebrando con motivo del 150 
aniversario de la fundación de las Hermanas 

de la Consolación. Nos gustaría que nos 
acompañarais durante este año tan especial 
para el co legio, cuya apertura fue el pasado día 
14 de noviembre de 2007. 
A continuación, os presentamos los actos que 
se realizarán para conmemorar estos 150 años 
de Consolación. 

23 - 24 feb rero 2008 

S- 6 abril 2008 

11 j unio 2008 

14 j unio 2008 

26 - 31 julio 2008 

2 - 7 agosto 2008 

4 sept iembre 2008 

14 septiembre 2008 

11 oct ubre 2008 

15 nov iembre 2008 

Foro para los Laicos Conso lación 

Encuentro de AM PA 

Ce lebración festiv idad de sa nta M• Rosa Molas 

Euca rist ía pres idida po r D. Roma Casanova i Casa nova, ob ispo 

de la d ióces is de Vic 

Jornada ant iguas alumnas 

Ruta de María Rosa Molas, para jóvenes 

Ejercic ios espirituales pa ra jóvenes 

Celebración Fiesta de al Virge n de la Conso lac ión Eucaristía 

pres id ida por D. José Ma nuel Lorca Planes, obispo de la 

dióces is de Terue l y Albarracín. 

Ce lebrac ión de l Vo luntariado Conso lación 

Jornada ONGD DELWENDE. Al servicio de la v ida. 

Clausura de l Año jubi lar 

Peregrinación de la Familia Consolac ión a la Casa Madre. 

Eucaristía pres idida por el Sr. Cardena l D. Lluís Martínez y 

Sistach 

Nos dirigimos especialmente a nuestras/os ex 
alumnos/as por este motivo tan especial, pues 
pedimos vuestra colaboración para preparar 
una exposición de fotos y trabajos realizados por 
vosotros/as (labores, manua lidades ... ). 

día 31 de mayo de 2008, en la jornada de 
puertas abiertas del colegio. Por tanto, 
todos los que deseéi s co laborar en esta 
fiesta , traed vuestros objetos o fotos antes 
del 25 de abril. 

Esta exposición tendrá lugar el sábado, ¡Celebremos la fiesta! 

BONOS ESPECIALES 
DESDE 40€ ... 
¡ven a informarte! 
PACK40€ 
A) Circuito +Manicura+5 ses. de solarium 
B)Circuito + spa manicure 
C)circuito + spa pedicure 
D) limpieza+ manicura+ 5 ses. solarium 

Leopoldo 
Quera/, 75 

T. 964 82 54 34 
VlNARÓS 
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POSIBILIDADES .... 

Chocolaterapia 
Vinoterapia 
Cafeteriapia 
Ora1tge experience 
Gengibre dreua11te 

Rose Bell Slim 
Te verde hipo lítico 
Decoración de uñas 
Pedicura Spa 
Masaje para embarazadas 

16 febrer 2008 

COMUNICRDO 
La cofradía 

La Cofradía Sa Serena Majestat 
del Crist deis Mariners comunica 
a sus socios y público en general 
que el sábado día 16 pagarán las 
papeletas que quedan pendientes 
de la Lotería de Navidad, desde las 
16 horas a las 19 horas en el local de 
la cofradía (parroqu ia del Carmen) . 
Rogamos disculpen las molestias 

La cofradía 

p www.jxmedia.es.vg 

Desde las fechas comprendidas del 25 
de enero al 30 de febrero, que fueron las 
fechas que ha durado tanto el carnaval de 
Vinarós como el de Santa Cruz Tenerife, 
la página web www.jxmedia.es.vg han 
entrado más de 185 visitas. Gracias a esas 
personas y las de anteriores ediciones esta 
página ha subido al conocido buscador 
Google. 
A partir de ahora y hasta el año que viene 
se pueden visitar las fotos del carnaval en 
la sección carnaval2008 y un vídeo musical 
del carnaval de Tenerife en la sección 
carnaval de Tenerife'08. 

Gracias por su confianza. 
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Es posa en marxa l'aula de teatre 

Vinares comptara amb una aula 
de teatre per a tots aquells que 
vulguen iniciar-se en aquest art. 
Fins al 28 de febrer hi ha temps per 
apuntar-se a aquesta activitat a la 
Regidoria de Cultura (situada a la 
biblioteca municipal) . Les classes 
comen<;:aran al mes de mar<;: i 
s'impartiran a l'auditori municipal. 
Hi haura dos grups dividits per edat, 
un de 15 a 18 anys i l'altre d'adults, 
i les sessions es faran els divendres 
de S a 7 de la tarda per als joves i de 

Y. C. 

8 a 1 O per als grans. 
L'encarregat de dirigir aquesta 
aula sera Josi Ganzenmüller, que 
ja dirigeix la de Benicarló i el 
grup Teatro de Guardia, que ha 
representat muntatges amb tant 
d'exit com el de Cabaret. 
Amb aquesta iniciativa es pretén 
recuperar la tradició del teatre a 
Vinares i en un futur poder formar 
un grup de teatre estabilitzat. 
També s'intentara preximament 
ampliar les classes i establir nivells. 

16 febrer 2008 

La regidora de Cultura, Dolors Mira/les, amb el director de /'aula, Josi Ganzenmüller 

BRINDEM! JA ES POT FER A VINAROS 

AULA DE TEATRE 
REGIDORIA DE CULTURA 
INFORMACIÓ 1 PREINSCRIPCIÓ 

BIBLIOTECA MUNICIPAL, 
18-28 DE FEBRER 

Ar-a ~ Vtn~rbs, 
te~tre\'e,x-te! 

21 1 
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lmportant donació a I'Associacio Cultural Amics de Vi na ros 

Les 21 caixes de /libres en la seu de I'Associació El Dr. Víctor Carrillo, segon a la dreta, en la presentació del/libre Ayguals y su época, el23 abril de 2005 

L'Associació Cultural Amics de Vinaros acaba de 
rebre una importantíssima donació: vint+una 
caixes de llibres d'ús docent personal del professor 
de la Sorbona Víctor Carrillo, i ho és no solament 
pel seu aspecte material, sinó pel que significa 
coma reconeixement al treball i a la dedicació a la 
cultura vinarossenca que realitza esta Associació 
des de fa més de trenta anys i de la qual Víctor 
Carrillo va ser soci des deis primers moments en 
que va aparéixer a Vi na ros. 
El professor Carrillo va vindre a Vi na ros per primera 
vegada, pels voltants deis anys setanta, seguint 
el rastre del seu inseparable Wenceslao Ayguals 
de lzco. Va investigar els arxius municipals i 
parroquials, es va inserir en la societat, en la cultura 
i en la historia del nostre poble. Va ser, sense cap 
dubte, el descobridor en els mitjans academics 
espanyols i internacionals de la colossal figura de 
W. Ayguals de lzco. Mantenidor de les festes de 
Sant Joant i Sant Pere de l'any 1982, precisament, 
amb un discurs sobre Wenceslao que juntament 

'El més calen t ... al 
front de Madrid': 
l'anecdotari del grup 
parlamentari d'Esquerra 
a la capital d'Espanya 

amb la magistral conferencia pronunciada en la 
11 Mostra de Records Vinarossencs celebrada por 
I'Associacició en 1977 ha sigut, de fet, !'origen de 
tots els estudis sobre el nostre personatge que 
s'han donat en la ciutat. Avui, encara es recorre 
a ell i se citen aportacions seues. Va estar per 
darrera vegada amb nosaltres en la presentació 
del llibre, naturalment sobre Wenceslao, de José 
L. Pascual. Ara, amb la salut molt deteriorada ha 
donat una mostra més del seu amor per Vi na ros 
i de la seua estima i respecte por la labor que 
realitza I'Associacio Cultural Amics de Vinaros, 
i en aquest ordre de coses ha donat la seua 
biblioteca de treball, figurant en cadascú deis 
llibres la inscripció: Legado Profesor Víctor Carrillo. 
Universidad París Sorbona. Libro de Uso, perque 
mitjan<;ant I'Associació estiguen a la disposició i 
puga ser utilitzada per tots els vinarossencs que 
desitgen aprofundir, o simplement conéixer, els 
complexos i decisius avatars del segle XIX. 

1 com no podía ser d'una altra manera, i com 

An 1c dt: Vinor·'!s 

sempre, hem tingut la inestimable i altruista ajuda 
de tots. Els llibres s'han portat expressament des 
del seu domicili de París a Valencia per !'empresa 
d'origen vinarossenc Transportes Agdojavi; i de 
Valencia a la nostra seu, amb el mateix altruisme 
per una altra empresa vinarossenca: Transportes 
Calduch. A tots, les més afectuoses gracies en nom 
de tots els vinarossencs que a partir d'ara tenen 
el llegat cultural a la seua disposició. Els !libres 
seran immediatament catalogats en l'inventari de 
I'Associació, i es destinara una sala en la biblioteca 
de I'Associacio amb el nom de Sala Víctor Carrillo 
que estara a disposició de tots els estudiosos una 
vegada inventariats. La relació detallada de tots els 
llibres rebuts es fara pública tan prompte com siga 
materializada. 
El nostre agra'iment més profund, una vegada 
més, al professor i amic Dr. Víctor Carrillo, a qui 
desitjarem veure, com ens ha promés, en la 
próxima Nit de la Cultura Vinarosenca, el próxim 
21 de novembre. 

El pres iden t d'Esquerra-Pa ís Va lencia i dipu tat al Congrés, Agustí 

Cerda, i el candi dat de l pa rti t per Lleida, Jordi Ramon, van 

presentar dilluns passat al sa ló d 'actes de la Bib lioteca Municipa l 

elll ib re El més calen t ... al front de Madrid, del qual són coautors. 

El més calen t. . . al front de Madrid 
(Editorial Meteora) explica amb 
tot tipus de detall nombrosos 
episodis deis 1 O diputats i diputades 
d'Esquerra que han passat entre 
2004 i 2008 per la madrilenya 
Carrera de San Jerónimo. Un ric 
anecdotari de trobades, viatges i 
moments de certa tensió als carrers 
de la capital d'Espanya queden 
recollits en aquesta obra, que 
també explica la feina feta pels 
parlamentaris independentistes 
en els seus objectius de canviar 
el model d'estat, fer una política 

d'esquerres i republicana i defensar 
l'autogovern deis Pa'isos Catalans. 
Ramon i Cerda, que van ser 
presentats pel candidat d'Esquerra a 
Castelló, Josep Barbera, van destacar 
la necessitat del llibre "perque la 
gent deis Pa'isos Catalans puguen 
conéixer de primera ma la nostra 
experiencia". Una obra col·lectiva 
realitzada "gracies a !'empenta de 
Joan Tarda" que res pon a la pregunta 
de"que hi feien vuit independentistes 
catalans a les Corts espanyoles" i 
que, en paraules deis seus coautors, 
"humanitza la política': 
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Ntra. La Casa de Montesa y la Casa Escribano (11) 
Alfredo Gómez (C.I.D. Vinarós) 

Pilar, 2 y 4 respectivamente. Allí se edificó una 
gran casona que es la que hemos conocido hasta 
hoy en día, con las remodelaciones pertinentes. 
En la parte posterior de la misma, donde hoy está 
la plaza Hort deis Escribano, se levantaban las 
bodegas y molino de los Escribano, dedicadas a la 
elaboración de vino y aceite. Sobre la industria de 
nuestra familia hemos escrito algunos artículos, 
pero nos podemos remitir al reciente y excelente 
libro de Sebastián Albiol Esplendor y declive en 
Vinarós . 
Cuando se edificó de nueva planta la casa de 
los Escribano desconocemos si en el edificio del 
Rosales había ya una edificación o no. Tal y como 
hemos podido ver en las actuales obras, había una 
clara separación entre ambos edificios, aunque 
formaban parte del mismo conjunto. No tenemos 
más documentación que el análisis visual de las 
paredes que han quedado a la vista en esa zona 
concreta. 

siglo. Así mismo, los Escribano respetarían las 
antiguas bodegas para su utilidad, construyendo 
las nuevas naves en la parte posterior. Es lógico 
que se respetara el edificio y las bodegas porque 
en aquella época las construcciones eran costosas, 
tanto económicamente como por tiempo de 
edificación. En definitiva, que respetaron una 
parte de lo ya construido en épocas anteriores. 
La casa de Montesa, en fachada, sólo ocuparía la 
actual casa del Rosales pero entraría hacia la calle 
San Ramón, al menos hasta el actual número 
S, teniendo las bodegas en su parte posterior, 
y no hacia la calle del Pilar 4, donde habría un 
huerto, en contra de lo pensado por alguna tesis 
planteada hace unos años. 

Hace unas semanas publicamos un artículo 
siguiendo con el tema de la antigua "Casa de 
Montesa" que puso de relieve José Luis Pascual, con 
el cual estamos trabajando conjuntamente para 
desvelar una parte importante del urbanismo local y 
su historia. Seguimos con el tema para ir desvelando 
aspectos de la historia de nuestros antepasados y 
del urbanismo de la ciudad en esta zona. 

Sin embargo, podemos establecer ya una hipótesis 
cronológica. Parece bien cierto, como opina J. L. 
Pascual, que la casa de Montesa estaba ubicada 
en el actual Rosales. A principios del siglo XIX los 
Escribano construyeron su casa señorial en la 
calle del Pilar, 4, pero respetando la antigua casa 
(Rosales) únicamente en su planta baja (antigua 
Casa de Montesa) y las antiguas bodegas de la 
Orden. La casa del Rosales en su esquina con San 
Ramón muestra una construcción en talud en 
planta baja, lo cual denota su antigüedad por su 
modo constructivo y refuerza la tesis de José Luis. 
El primer piso (Rosales) fue ya posterior, datable 
en el siglo x1x por su tipología interior y por las 
fotografías conservadas de principios del pasado 

Con lo cual todo encaja perfectamente, en base a 
los elementos constructivos y la documentación 
conservada. Una gran Casa de Montesa, con 
entrada en la puerta del actual Rosales, que se 
alargaría por la calle de San Ramón (correrá de 
Pere Soro), un piso superior en lo que es la sala 
antigua sala El Comendador y San Ramón, S, con 
sus bodegas en la parte posterior a las cuales se 
accedería por una puerta trasera coinc idiendo 
perfectamente con lo que nos relata la 
documentación conservada. 
Sobre dichas bodegas trataremos en un próximo 
número para completar el tema y abordar la 
etapa de los Escribano. Lo cierto es que es 
muy posible que la portalada originaria de la 
casa de Montesa se conserve tras el excelente 
mural cerámico original del Rosales, obra del 
artista local Catala, y que a la vista de la misma 
esperamos que J. Luis Pascual la documente y 
describa en estas páginas. 

Cuando en el siglo XIX la familia Escribano decidió 
construir su nueva casa solariega lo hizo en un 
solar o huerto que ocupan las actuales casas de 

Vi na ros, trosset de cel 
Fa ja un temps, deu fer cinc o sis 
anys, vaig arribar a Vi na ros. Jo vivia a 
I'Equador i els meus pares van haver 
d'abandonar el seu país per motius 
de miseria i de treball. Jo no me'n 
volia anar, d'allí. Hi tenia els meus 
amics, amb els quals els moments 
eren inoblidables. Tenia una família 
amb la qual vivia els moments de 
la meua vida. Estava trist, no podia 
evitar-ho. Em feia molta por el que 
podia trobar. 
Un vint de mar<; emprenguérem el 
camí cap a l'aeroport. Estava molt 
nerviós, era la primera vegada que 
pujava en un avió. Al cap de dues 
hores d'arribar vam embarcar. El 
viatge va ser molt pesat, dotze 
hores... em vaig avorrir molt, la 
veritat. En arribar a Valencia ho 
veia tot nou, la miseria en que jo 
vivia havia desaparegut, era un 
altre món. Pero, així i tot, jo seguia 
estant trist. El tren ens esperava per 
anar a Vi na ros, teníem molta pressa, 

els meus pares l'endema havien de 
comen<;ar a treballar. 1, com ja deus 
saber, la vida d'un immigrant no és 
gens facil, és molt dura i, per tant, 
trobar treball havia sigut molt difícil. 
Per ti, des del tren ja es veia Vi na ros. 
Quina alegria em va venir de cop i 
volta. 
Ens va m instal·lar en un pis en males 
condicions pero era l'única cosa que 
els meus pares podien pagar. En 
arribar al pis sí que em vaig trobar 
sol, la meua família, els amics ... Ja 
els trobava a faltar ... L'endema em 
vaig aixecar prompte per acudir a 
l'institut. Era el meu primer dia i el 
nerviosisme estava present al meu 
cos. A la classe, els companys no em 
miraven molt bé: era "el nou" 
i, per tant, no tenia res a fer. Pero 
al cap deis dies em vaig adonar 
que eren bones persones i cada 
dia m'acceptaven millor. Als meus 
pares el treball els anava molt bé. A 
mi cada dia m'anava millor! 

Un dia, quan ja havia aconseguit 
tenir amics, els vaig proposar 
ensenyar-me tots els racons més 
bonics de la ciutat. Primer, vam 
passar per un carrer anomenat 
"Carrer Major" on la gent comprava 
com si estigués boja. Seguidament, 
vam anar a parar al mar. Era el més 
bonic que ha vi a vist mai, era preciós, 
no tenia paraules per a descriure 
aquella meravella. Més tard, varem 
para al riu, a la desembocadura! Era 
preciós! Damunt els meus amics 
m'havien dit que tenia sort ja que 
com el dia anterior havia plogut, el 
riu baixava amb molta for<;a. Vore'l 
baixar era impressionant! Vam 
seguir donant la volta fins que es va 
fer fose. Cada dia m'agradava més 
aquell trosset de cel! 
Més endavant els meus amics em 
portaven a totes les festes que feien 
a la ciutat. 1 una de les que més em 
va agradar va ser el Carnaval, era 
impressionant. També vaig acudir 

a !'ermita i em va paréixer un bosc 
encantat. Era tot preciós. Vaig anar 
a encontres de nanos i gegants on 
vaig disfrutar molt. 
Cada any vaig a visitar el meu país 
i veig tota la meua família i amics. 
Ara la vida aquí m'agrada molt i 
ens va molt bé. Hem passat d'un 
pis en males condicions a una casa 
adossada molt bonica. Pero cada di a 
descobreixocosesd'esteencantador 
poble. Són tot meravelles de les 
quals gaudeixo com ningú. 
Bé, dones, ja us he explicat un 
poquet de la meva vida. Ho deixo 
així. 

Berta Soler Febrer 
1 r premi Redacció Sant Antoni 

Concurs Caixa Vi na ros 



'"-J.I.I 

CULTURA 

Víctor Garrido 
exposa a la 
llibreria Obreda 
La llibreria Obreda inaugura una 
exposició del vinarossenc Víctor 
Garrido Bono que estara oberta tot 
el mes de febrer 

EMPRESA PROMOTORA INMOBILIARIA DE ÁMBITO 
PROVINCIAL PARA SUS PROMOCIONES EN CASTELLÓN Y TARRAGONA 

CON OF.ICINA EN VINAROS 
PRECISA 

ARQUI~EG~O IÉCNICO 
SE REQUIERE 

- EDAD ~NTRE 25 Y 35 AÑOS 
- CARNET DE CONDUCIR Y VEHÍCULO PROPIO 
- CONOCIMIENTOS DE AUTOCAD 
- CONOCIMIENTOS DE PROGRAMA DE MEDICIONES 
- DEDICACIÓN EXCLUSIVA 

SE OFRECE 
· INCORPORACIÓN INMEDIATA 
- CONTRATO MERCANTIL 

.. . 
• 

.. 

- DIRECCIÓN FACULTATIVA, CONTROL CALIDAD, COORDINACIÓN 
SEGURIDAD Y LIBRO DE CONTROL SEGÚN CÓDIGO TÉCNICO DE LA 
EDIFICACIÓN 

- GESTIÓN DE PRESUPUESTOS 
- COORDINACIÓN DE TODAS LAS PROMOCIONES EN LA PROVINCIA 

DE CASTELLÓN 

IMPRESCINDIBLE APORTAR CURRÍCULUM VITAE 

INTERESADOS LLAMAR EN HORARIO DE OFICINA AL TEL. 964.45.07.43 

16 febr er 2008 

Organitzat per I'Associació Cultural Amics de 
Vinarós 

Exposició 
TAQUES FEMENINES 
de Borja Llopis 

Lloc: Sala d'Exposicions 
de I'Associació Cultural Amics de Vinarós 

lnauguració oficial : 19.30 hores del dia 21 de febrer 

Horari: de 9.00 a 13.00 laborables, dissabtes de 17.00 
a 20.00 

Dies: del21 de febrera 8 de marc; de 2008 

Fins al 15 de mar~, inauguració de l'exposició "Rutes culturals 
per Vinarós: esglésies, ermites i altres estructures religioses" 
De 1 O a 14 hores i de 17 a 20 hores, de dilluns a divendres. 1 
dissabtes de 1 O a 13 hores. 
Lloc: Biblioteca Municipal 
Organitza: Regidoria de Cultura 

Exposició "Jaume 1" del 25 de febrer al 6 de marc;: 
De dimarts a diumenge 
De 18 a 21 hores 
Lloc: Auditori Municipal 
Organitza: Regidoria de Cultura 

---------------..-- ~ ..,. . 'FDimarts 26 de febrer, xarrada al voltant de la figura de Jaume 
1 a cimec de Caries Rabassa, professor d' Historia Medieval 
Universitat Jaume 1 de Castelló. 
19.30 hores 
Lloc: Saló Actes Biblioteca Municipal 

~----....... --~.---------.. 
Dimecres 5 de marc;:, 
Contacontes per als xiquets del Col·legi d'Educació Especial 
15.30 hores 
Lloc: Col-legi d'Educació Especial Baix Maestrat _________ .... ,. ... -.. .,.....__ 

Dijous 6 de marc;:, monóleg a carrec de Marián Díez 
Celebració Dia Internacional de la Dona 
18 hores 
Lloc: Saló d'actes de la Biblioteca 
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ens permeten organitzar l'aula en pet1ts 
cadascun deis quals realitza una tasca determinada i diferent. 

Poden ser de o de 
Segons el tipus d'activitat, alguns racons necessiten ser dirigits 
pel mestre. En altres, els xiquets i les xiquetes poden funcionar 
amb for¡;a autonomía. 

Organitzats en grups redu"lts, els menuts 

a col-laborar i a compartir coneixements. Els racons també 

potencien la seua i el sentit de la 
Els i les mestres portem un control de manera que cada xiquet 
va passant alllarg d'un període de temps (setmana, quinzena ... ) 
per tots els diferents racons de treball. Va bé que hi haja més 
d'un mestre a l'aula de manera que cadascú s'encarrega d'uns 
racons concrets. 

Treballar per racons ens permet dedicar 

a cada xiquet, planificant activitats 
d'aprenentatge adaptades als seus coneixements previs. 

Ja podem gaudir d'una diversió més 

16 febrer 2008 

El carnaval d'aquest any ha sigut el 
primer per a nosaltres en el col·legi 
no 5. Els tres dies vam tindre visites 
deis guardians de les disfresses, 
si no portavem la que tocava, ens 
enfarinaven. Va ser divertit. 

El dimecres a la tarda vam donar una 
volta pel nostre barrí. Les famílies que 
viuen a l'avinguda de Leopoldo Querol 
i al carrer del Cid es van assabentar 
que l'escola sortia al carrer. Els senyals, 
els semafors i els policies van envair 
les voreres i també 
el carrer 

La festa amb el berenar i la música de 
carnaval al pati ens va paréixer curta 
i per al proper curs farem molta més 
gresca. 

Tenim una torre amb escales, tobogan i cordes, encara que queda per col-locar 
el gronxador, pero les mestres ens han dit que prompte estara tot arreglat. 
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MOTOCROSS. 

Arranca el campeonato de 
Motocross 2008 

Hace tiempo que no sabíamos nada del piloto de 
motocross Juanma Cuenca Castejón. 
Hablamos con él para que nos explicara cómo le fue 
el final del campeonato 2007 y cómo ha empezado 
el 2008. Nos ha comentado que en la penúltima 
carrera en Alacant el día 25 de noviembre después 
de ir liderando la prueba, se tocó con un doblado y 
se lesionó un hombro, con lo cual no pudo luchar 
por el campeonato quedando subcampeón de 
Senior MX1 de la Comunidad Valenciana. 

También nos ha contado que el campeonato del 
2008 empezó en Onda el día 27 de enero. En esta 
carrera le fue bastante bien quedando en tercera 
posición. La semana pasada día 1 O corrió en 
Benicarló en un circuito que hoy por hoy es uno de 
los mejores de la Comunidad Valenciana, en el cual 
quedó tercero de los Senior MX 1 y que de momento 
va liderando el campeonato de MX1 con 74 puntos. 
Juanma quiere dar las gracias a sus patrocinadores 
por la ayuda que le están prestando. 

16 febrer 2008 

Gaspar Redó, cap d'P~ports 

Una de las noticias más importantes a 
nivel deportivo nos la deparó esta pasada 
semana el joven piloto local de motocross 
Juanma Cuenca Castejón, que después de 
quedar en un meritorio tercer puesto de 
la prueba disputada en Benicarló, lidera 
con todo merecimiento el Campeonato 
Autonómico Senior MX1 con 74 puntos 
en su haber. 
La segunda hazaña del pasado fin de 
semana la protagonizó el Club Balonmano 
Vinaros- Rocas Vinaros, que después de 
realizar un sensacional partido venció sin 
paliativos al C.B. Pu<;ol en su cancha por 
un holgado tanteo de 24-31 . 
Por último, también hay que resaltar el 
apretado pero no menos brillante triunfo 
del equipo de fútbol sala senior femenino 
C.F. Sala Vi na ros- Cala Montero en Vil a-real 
donde doblegó al F.S. La Unión, uno de 
los favoritos de la competición provincial 
por 3-4 goles. 
Aprovechamos una vez más para felicitar 
a todos ellos por los éxitos logrados 
animándoles a que sigan en esta positiva 
trayectoria . 
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FÚTBOL. Categoría Regional Preferente 

Alineaciones 
Vi na ros C.F.: March, 
Potrimba, Masip, Narcís, 
Cristian, Ernesto, Peiró, 
Espinosa, J.J., Agus y 
Valentín 
C.D. Acero: Aitor, Miguel in, 
Franch, Chato, Oliva (Rubio), 
Sola, Sergi (Cristian), Óscar 
(Ciif), Néstor, Tena (Escrich) 
y Xavier 
Arbitro: dirigió el partido 
el colegiado Belmonte 
Martínez. Amonestó con 
tarjetas amarillas a los 
locales Franch, Miguelín y 
Sergi, y a los visitantes Agus, 
Na reís, Ernesto y Potrimba. 
Goles: 1-0 m in 7: óscar; 1-1 
m in 49: Valentín; 2-1 m in 53: 
Oliva; 3-1 m in 80: Chato; 4-1 
m in 91: Rubio (penalti) 

1 OTO da ni mandragora 

Los langostineros no tuvieron su día 

C.D. Acero 

El conjunto vinarocense salió malparado del terreno 
de juego de El Fornás del Puerto de Sagunto, donde 

se enfrentaba a un rival que ocupa la tercera plaza de 
la clasificación. 

A pesar de ello, los jugadores que prepara San ti Forner 

realizaron una buena primera mitad, aguantando el 

FÚTBOL. Campeonato Regional Juvenil 

Recital de goles 
del equipo juvenil 

Vi na ros CJ C.D. Almassora 

Vinarós CF: Aguayo, Ovidio, Alberto, 
Carmona, Álex, Ernesto, Manolo, José Mari, 
Osquitar, Da ni y Raúl. También salieron Johny 
Riki, Chus y Marc Bai la. 
Goles: Manolo (1 ), Raúl (1) y Osqu itar (2) 

Gaspar Redó 

Extraordinario partido el disputado la pasada jornada 
en el Cerval entre dos equipos que se vaciaron 

luchando lo indecible para intentar conseguir los 

tres puntos, lo que hizo que el aficionado presenciara 

un gran espectáculo de juego disfrutando de un 
encuentro de los que hacen afición. 

El conjunto de Sergi Morales se mostró más resolutivo 

a la hora de rematar a la puerta rival que a la postre le 

reportaría otra importante victoria que le mantiene 
una semana más en lo más alto de la clasificación 

del Campeonato Regional Juvenil y con serias 
aspiraciones de conseguir el título y el ascenso. 

1 
Vi na ros C.F. 

Gaspar Redó 

acoso de la delantero local. En la reanudación, los 

langostineros empataban por medio de Valentín, 
pero el Acero insistiendo en la presión ante la meta 

defendida por March, acabó con las ilusiones del 

equipo vinarocense perforando la portería en tres 

ocasiones más. 

FÚTBOL. Campeonato de Veteranos Catalunya Sud 

Debacle del equipo 
de veteranos 

4 1 
AV Ampolla AV Vinaros CF 

A.V. Vi na ros: Cuartero, Abel, Belen, 
L. Carlos, Benja, David, Vázquez, 
Eric, Piñana, Salva y Aníbal. 

Gas par Redó 

En un partido desastroso y lleno de despropósitos el 

equipoquepreparaCristóbaiGilabertfuevapuleado 

en el terreno del Ampolla ante un conjunto que no 
hizo nada del otro mundo. Se encontró en cuatro 

incursiones de cara al área defendida por el meta 

Cuartero con cuatro goles que en realidad fueron 

cuatro regalos de los langostineros, que en un 
partido en el que eran a priori superiores, se vieron 

desbordados por la fuerza y voluntad de ganar del 
equipo local. El gol fue conseguido por Piñana. Un 

partido para olvidar. 

16 febrer 2008 
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Paradojas del fútbol 

Resulta difícil y complicado explicarle a 
alguien cuando se cosecha la derrota más 
abultada encajada hasta el momento que 
se jugó bien, realizando uno de los partidos 
más completos y además jugando a fútbol. Si 
explicarlo es complicado más aún es que se lo 
crean, pero eso es lo que pasó realmente en El 
Fornás del Puerto de Sagunto. 
En el primertiempo,el únicoequipoqueexistió 
sobre el terreno de juego o jugó al fútbol 
fueron los albiazules, contradictoriamente el 
único que marcó fue el Acero. La reanudación 
siguió por los mismos lances y pronto llegaba 
la merecida y justa igualada. Los locales 
volvían a adelantarse rápidamente y eran los 
langostineros los que llevaban la manija del 
partido hasta llegar a los 1 O últimos minutos 
en los que totalmente volcados en busca 
de un empate merecido se encajaron a la 
contra dos tantos más, el último de penalti 
en un resultado demasiado abultado tras el 
juego desplegado por los langostineros. El 
Acero fue mejor en eficacia, llegaron tantas 
veces como goles consiguieron materializar, 
cualidad que disponen los equipos que están 
un peldaño por arriba como el propio Acero, 
Saguntino, Benicassim o Sant Jordi que sin 
hacer prácticamente nada por merecer la 
victoria tienen esos hombres de calidad y 
por supuesto caché que inclinan la balanza 
a su favor. 
Mañana, oportunidad para reencontrarse 
con la senda de la victoria. El Estivella, nuevo 
en la plaza, es un conjunto veterano que 
tiene como objetivo mantenerse y asentarse 
en la categoría. Lejos de su campo sólo ha 
conseguido un empate (Aimassora) y una 
victoria (Benicarló), es el menos realizador con 
6 goles y uno de los más goleados con 22. Está 
situado en la zona media de la tabla, pero sólo 
a 4 puntos del descenso. Lleva tres partidos 
seguidos con derrota (Saguntino, Acero y 
N u les) tras una racha de 6 partidos sin conocer 
la derrota (4 victorias y 2 empates) que le valió 
para salir de la zona baja de la tabla. A pesar 
de su pobre bagaje a domicilio, no será fácil 
pues vendrá con la única intención de buscar 
el empate inicial e intentar aprovechar alguna 
ocasión a la contra. José Sáez cumple su tercera 
temporada en el banquillo y es probable que 
juegue con un solo punta, Emiliano o Luardo 
dejará su puesto a un medio punta o uno de 
ellos jugará más retrasado. Tener paciencia 
para abrir la lata será clave. Jugar concentrado 
y con la cabeza fría, vital para conseguir los 
tres puntos. 
Por su parte, el juvenil salió airoso de su 
enfrentamiento frente al Almassora, rival 
directo en la lucha por el ascenso. Como ya 
nos tienen acostumbrados en los primeros 
45 minutos finiquitaron el partido. Los 
albinegros volvieron al partido con dos goles 
en dos minutos (de falta y penalti) pero los 
jóvenes gladiadores no se dejaron sorprender 
y materializaron un gol más para sumar tres 
puntos importantes en la lucha por el ascenso 
ante un rival directo. El próximo partido en 
el Cerval se recibe al Roda, líder, pero antes 
se tiene que ganar este domingo en jornada 
matinal al colista. No debe haber problemas 
para ello, pero hay que jugar, no confiarse y 

L espetar al rival. 
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ATLETISME. C.E.Vinaros-Aigües de Vinaros 

La pista d'atletisme acull els Jocs esportius escolars 
1 Xavier Flores 

La promoció i la practica de l'esport, a Vinarós, es desenvolupen en el desenvolupament de l'esport escolar. Aquesta ha sigut la tasca 

fonamentalment mitjanc;:ant les activitats que duen a terme les ent itats del Patronat Municipa l d'Esports de I'Ajuntament de Vinarós, que 

esportives i els centres d'ensenyament. Pero existeix la necessitat de aquest cap de setmana ha celebrat una nova edició deis Jocs Esportius 

coord inar sota un object iu comú totes aq uestes entitats implicades Escolars, aquesta vegada a les insta l·lacions de la pista d'atletisme. 

Aquesta nova edició deis Jocs va 
promoure un conjunt d'activitats 
amb alt contingut educatiu, amb la 
finalitat de facilitar l'accés a l'activitat 
esportiva al maxim nombre de joves 
en edat escolar, dins una dinamica 
que afavoria la interrelació social i la 
continu"itat en la practica esportiva. 
La regidora d'Esports, Maria José 
Ferrer, va inaugurar i cloure l'acte, 
que comptava amb la participació 
de centenars d'escolars vinarossencs, 
que van poder gaudir i practicar una 
gran quantitat d'esports. L'objectiu 
de la trobada: la convivencia entre els 
escolars a més de fomentar els ha bits 

saludables i donar a conéixerun ampli 
ventall de modalitats esportives als 
més menuts en un clima d'amistat 
i harmonia. Aquesta també és una 
trobada important pera les diferents 
entitats esportives que hi ha al 
poble perqué tenen l'oportunitat de 
fomentar el seu esport entre la base. 
Enguany, en lloc del pabelló d'esports 
I'Ajuntament ha optat per donar a 
conéixer les instal·lacions de la pista 
d'atletisme, on els xiquets van poder 
practicar futbol america gracies als 
integrants deis lronmans, i atletisme 
gracies a la participació del Club 
Esportiu Vinaros. 

Els xiquets van 
poder disfrutar 

de nous esports 



Dibuixos PRIMER PR EMJ: Juanjo Flores Palau 
del C PEE Baix Maestra l. 

_... 1 1 

1 Tots els xiquets van ser obsequiats 
per una samarreta amb la mascota 
deis Jocs estampada a l'esquena, 
que va sortir escollida d'un concurs 
de dibuix entre els escolars. El dibuix 
guanyador fou la mascota de Juan jo 
Flores, del Col ·legi d'Educació Especial 
Baix Maestrat. Les samarretes han 
estat subvencionades pel Patronat 
d'Esports de I'Ajuntament de Vinarós 
i la participació, sempre fonamental, 
de la Caixa Vinarós. 
La jornada, que es repetira al llarg 
de l'any en dos ocasions més, va 
transcórrer sota un sol primaveral. 

L 

Milloren els equips de birles 
catalanes 

L'any 2008 ha comenr;at més animat 
per a la malloria deis nostres equips 
que el final de l'any anterior, en el 
mes de gener han pogut refer-se un 
poc sortint de la part perillosa de la 
classificació. 
Pel que fa a primera divisió, la darrera 
jornada de lliga es va realitzar a 
Deltebre, també valía per a la tirada 
local del Club de Bitlles Delta de 
I'Ebre, i per consegüent esta va en joc 
tres trofeus per als equips que més 
punts aconseguís. 
El Vinarós A, que s'enfronta al 
Freginals A, va tindre la sort a mitges, 
ja que el primer partit el van perdre 
per nou punts. Van anar tot el partit 
al darrere i a causa de les poques 
errades deis de Montsia, la puntuació 
final va ser de 218 pals a 227. El segon 
partit, més tranquils els nostres, van 
demostrar que no deixen cap partit 
per perdut, i amb una gran serietat 
en els tirs es van imposar per un ciar 
228 pals a 207. 
El Vinarós B, en canvi, encara tenia la 
febre carnavalesca i es van imposar 
amb claredat a un Amposta O, 
que mirant amb la forr;a que van 

comenr;ar els partits es pensava que 
no podríem seguir el ritme, peró a la 
1i la serenitat deis nostres van fer que 
guanyessen per 225 pals a 196 i 222 
palsa210. 
El Vinarós C era el que tenia el pitjor 
contrincant, un Santa Barbara líder 
indiscutible d'enguany ja que només 
havia perdut tres partits. En el primer 
partit tal com s'esperava, el Santa 
Barbara va sortir de primer moment a 
fer historia, amb un contundent 198 
pals a 243. El segon partitja va canviar 
completament, amb un Vinarós que 
no fallava i que va fer perdre un poc 
la concentració als de Santa Barbara, 
els vinarossencs van guanyar contra 
pronóstic per 212 pals a 203. 
En segona divisió, la cosa no esta tan 
bé. El Vinarós D no pot aixecar el cap, 
aquesta vegada van perdre contra el 
Godall Femení per un fluix 171 pals a 
188 i per 191 pals a 206. 
Pel que fa al Vinarós E, en canvi, es va 
ajornar el partit que els enfrontava 
contra el (amarles. En la classificació 
esta a la part cómoda de la taula, 
peró amb quatre partits menys que 
la majoria d'equips. 

de 

:. Nota 
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Guany"dora de 1 r.: SA I[)A RODR iGUEZ 
MELG AR, del CE IP Manuel Foguct. 

- 1 

El Consell Municipal d'Esports de Vi na ros vol agrair la col·laboració del 
Club Esportiu i el club de futbol america lronmans en aquest acte, així com la 
col·laboració any rere any, amb l'esport de base, de la Caixa Vi na ros. Finalment, 
dir que els xiquets de les escoles esportives que no van poder assistir a l'acte 
poden passar perles oficines del CME a buscar la seua samarreta. 

.,e .. mssa 
REDS 

01 
vs IRONMANS 

2 

SEGUNDO PARTIDO DE LIGA NACIONAL EN VINAROS 
PRÓXIMO SÁBADO 16 DE FEBRERO A LAS 16:00 

LUGAR: PISTAS DE ATLETISMO ENTRADA LIBRE 

tlflSIJAIIOS B. APOYO DE M.f.SI1IA AFIOÓN \IN Y Ma4N08, NO lE PliDE8 PERDER B. 
ESPECJÁW.O 
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BASQUET. ViaonettiVinaros ~~ 

La falta de banquillo le pasó factura al 
Viaonetti Vi na ros ante el Cop Crespi Sóller 

FICHA TÉCNICA 
58 VIAONETTI VINARÓS (23+8+ 1 0+ 17): Lidia Mirchandani (4), 
Noelia Otero (8), Dimitrova Radostina (8), Laura Sagredo (14), Nuria 
Ramiro (8) (cinco inicial); María Tzankova (6), Emily Heikes (4) y 
Cristina López (6). Cometieron 19 faltas, sin eliminadas. 
71 COP CRESPI SÓLLER (12+ 18+25+ 16): Laura Villaescusa (6), 
Charlene Smith (9), Esther Morillo (2), Astou Traore (27), Nieves 
Llamas (6) (cinco inicial); Gabi Ocete (2), María Moreno (4), Saray 
Cruz (3), Kristina Palaimaite (2) y Carla Vieira (1 0). Cometieron 12 
personales, sin eliminadas. 
ÁRBITROS: Rodríguez y Forero, de Valencia. 
PARCIALES: 13-8,23-12,23-23,31-30 (descanso), 38-42,41-55,50-
68, 58-71 (final). 
INCIDENCIAS: Unos 200 espectadores en el Pabellón Municipal de 
Vinarós, con presencia de seguidores del Sóller. 

La falta de banquillo, motivado por las lesiones, 
motivó que el Viaonetti Vinarós no pudiese 
mantener el fuerte ritmo impuesto a lo largo del 
primer cuarto, donde se impusieron con una férrea 
defensa a las segundas clasificadas en la liga. A 
ello se sumó la falta total de acierto en el segundo 
cuarto, donde las jugadoras que entrena Ray 
Santana estuvieron cinco minutos sin conseguir 
anotar, lo que permitió al Cop Crespi Sóller lograr 

TENIS. Club Tenis Vinaros 

darle la vuelta al partido y ponerse por encima 
en el marcador, con un parcial de 13-0. El equipo 
vinarocense supo reaccionar y al descanso se 
fueron con un punto de ventaja. 
En la reanudación, la lucha en defensa fue muy 
dura, lo cual no fue castigado de igual manera 
por los colegiados, que le permitieron a la Traore 
campar a sus anchas en la zona, permitiendo 
recuperaciones muy poco ortodoxas. Todo ello 

Liga social de tenis 
Siguen a buen ritmo las inscripciones para la 
inminente liga de tenis social, evento éste que se 
celebra todos los años por estas fechas y que es 
puntuable para el ranking social. 
El sistema de competición será como en el 
año anterior swiss perfect, que permite a los 
inscritos estar todos en un mismo cuadro, pero 
ir jugando contra adversarios que tengan su 
misma puntuación, con lo cual se consigue no 
tener desniveles importantes de juego salvo en 
la primera ronda, ya que en ésta siempre suelen 

Liga social de pádel 
En la liga social se perfila a falta de dos jornadas 
para el final, el vencedor en la pareja Stefan-Rodiel, 
quienes han realizado un magnífico torneo, los 
cuales salvo sorpresa de última hora tienen la liga 
en el bolsillo con 41 puntos. Y en lo que sí va a 
haber dura lucha es en el segundo puesto ya que 
hay cuatro parejas con posibilidades de luchar por 
él. Mormeneo-Moliner actualmente en segundo 
lugar con 33 puntos, Ayza-De Luis con 28, Zalama
Javi Zapata con 26, Roda-Ruiz con 21 yTerra-Roca 
con 20. De todos ellos depende tanto los partidos 
pendientes que tienen que jugar en estas dos 
semanas que restan, así como los enfrentamientos 
entre ellos, con lo que la emoción está asegurada. 
Por otro lado, felicitar a la pareja Lleti-Ciavell por 
haber sido los primeros en terminar todos los 
partidos, lo cual esperemos sirva de ejemplo a los 
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Viclf1t rerrerNinaros 

acabó con un parcial de 3-13, con el que las 
visitantes lograban sentenciar el partido al final 
del tercer cuarto. En el último, las de casa sacaron 
todo lo que les quedaba, presionaron al rival, pero 
la ventaja era ya demasiado amplia. 
Con este resultado las jugadoras de Sóller pasan a 
mandar en la clasificación tras la derrota del Don 
Piso Girona en la cancha del Caja Canarias, mientras 
que el Viaonetti Vinarós sigue en tercera posición. 

, lul T•'rlr Vrraros 

apuntarse jugadores sin ranking anterior con lo 
que se puede producir este hecho puntual. El 
Club de Tenis Vinarós hará entrega de un bote de 
pelotas Dunlop a cada jugador para el inicio de la 
competición. Como es habitual este torneo que 
tiene todos los años gran cantidad de adeptos 
entre la masa social, espera este año contar 
además con la participación de nuevos jugadores, 
así como de algunos que hace ya tiempo que no 
juegan este torneo y lo van a volver a jugar, con lo 
cual el aliciente está asegurado. 

demás contendientes, realizando un digno papel en 
su primer campeonato el cual han terminado con 30 
puntos, ocupando actualmente la tercera posición. 
Siguen en zona media Fuster-Miralles con 20 
puntos, que dependiendo de sus enfrentamientos 
sobre todo con Terra-Roca, tendrían una remota 
posibilidad de luchar por el segundo puesto ya que 
el desempate no les favorece con ninguno de los 
que les preceden, Febrer-Febrer y Zapata-Zapata 
con 16 puntos, Arnau-Arnau y Quixai-Quixal con 
13, Verge-Wendt y Prats-Fabregat con 7, Sebastiá
Calduch con 5, Martínez-Bas con 4, Beltrán-Piñana 
con 1 y Sánchez-Calderón con O puntos. Se 
mantiene por lo demás la cena del día 29 en la que 
se harán entrega de trofeos con la participación de 
Distribuciones García como patrocinador del cava 
que amablemente ofrecerá dicha firma. 
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TENIS. Catval2008 

El C.T. Amposta recibe en sus magníficas instalaciones la 2a etapa del circuito 

Más de cincuenta han sido los 
encuentros disputados en las dos 
primera jornadas, de los cuales doce 
han tenido participación de alumnos 
del C.T. La Closa de Vinares, con un saldo 
francamente positivo: once victorias. 
En benjamín, Luis Boronat, Aaron 
Redó y Quim Gavalda vencieron sus 
encuentros, unos de ellos contra 

todo pronóstico ya que Quim en su 
extraordinario encuentro derrotó al 
subcampeón de la primera etapa, 
Sabih Martí, en el tie brack del tercer 
set 10-8. 
En alevines, victorias de los hermanos 
Joan y Marc Mezquita, de Francesc 
Adell y mención especial a la lograda 
por Pepe García Vida! frente al 

campeón de la primera etapa de 
Benicarló, Al ex Barreda, por 5-7/7-5/6-
3 para el pupilo que entrena Vicente 
Mayola, en un encuentro más digno 
de una final que de una primera ronda, 
donde ambos jugadores brillaron a un 
excelente nivel. 
En infantil, victoria clara de Robert 
Giner 6-0/6-0 y, en cadete, Marc 

CT La Closa 

Vives, Carlos Franco y Joan Miralles, 
resolvieron con autoridad sus 
respectivos enfrentamientos. 
Para este fin de semana entrarán en 
juego nuestras féminas con Ainoa 
Panisello, Berta Febrer, Marta Geira, 
Carmen Giner, y las hermanas Asela y 
Maria Redó como representante del 
Club de Tenis La Closa. 

Nota de la Regidoria d'Esports 

El Consell Municipal d'Esports va celebrar el passat 24 de gener la seua 
assemblea d'entitats (que és prescriptiva anualment i pot realitzar-se de 
forma extraordinaria en altres ocasions). La regidora i els membres del 
consell volen agrair l'assistencia deis representats de moltes de les entitats 
esportives de la població i de les aportacions fetes a la reunió. 
La raó de ser d'aquest acte és principalment aquest: rebre opinions, 
suggeriments i per descomptat crítiques amb relació a la política esportiva 
que es du a terme. 
L'ordre de dia de la convocatoria era marcadament economic ja que 
es tractava en un deis seus punts de donar compte del resultat de les 
diferents convocatories d'ajut a les activitats dutes a terme perles entitats 
esportives de la ciutat el darrer any 2007. 
• Per activitats anuals d'entitats i club 
·Per activitats de lleure (no competitives) de clubs i/o associacions 
·Pera organització d'actes esportius 
• Ajuts a desplac;aments a esportistes 
• Ajuts a esportistes d'elit 
La raó de ser d'aquest comunicat es doble: per una banda, donar a conéixer 
les diferents línies d'ajut i col ·laboració que la Regidoria i el Consell tenen 
en marxa amb relació a entitats i esportistes. Ja que tot i que l'assistencia 
fou notable seria desitjable que fossen totes, i no moltes, les entitats 
presents a actes com aquest i en conseqüencia fossen totes, i no moltes, 
les entitats que es beneficien deis ajuts. 
1 d'altra banda i una vegada valorades totes les intervencions de 
l'assemblea, fer algunes puntualitzacions i/o aclariments tanta assistents 
com sobretot als absents: 
• El que es pretén amb les diferents convocatories és donar suport a 
entitats privades, en cap cas convertir en públiques accions i/o iniciatives 
privad es. 
·Les ajudes pretenen fer possible: 1) !'existencia d'activitats esportives, i 2) 
que aquestes activitats tinguen un cost menor al preu de mercat, gracies 
als fons públics que s'hi dediquen. 

·En cap cas, i aquestes convocatories no són una excepció, no es tracta que 
amb fons públics es realitzen pagaments privats (que són responsabilitat 
de cada entitat). En la fiscalitat pública, és sabut de tothom, calen 
justificacions. És per aixo que a la convocatoria se sol·liciten factures i 
documents, no pera procedir al seu pagament, sinó pera demostrar una 
despesa en determinada activitat. 
·En l'apartat economic la darrera puntualització que cal fer és amb relació 
a les taxes d'ús d'instal·lacions esportives. En cap cas s'ha d'entendre el 
preu d'ús o d'una activitat com: 1 benefici, 2 amortització, 3 preu de cost, 4 
manteniment. Cap d'aquests conceptes queda cobert pels preus vigents i 
els nous que puguen vindre. La taxa naix del convenciment que allo públic 
no ha de ser gratuü, si la voluntat és que es valore per part de l'usuari. És 
en aquest sentit pedagogic, que cada vegada més els estaments públics 
fixen taxes. 
En altres capítols: 
• Es van revisar les condicions en que algunes entitats participen de les 
campanyes de promoció esportiva del Consell. 
• Es va fer patent el gran deficit que Vinares pateix en infraestructura 
esportiva i es va instar al consell i a la regidora a ser transmissors d'aquest 
deficit a les instancies que el puguen solucionar. 
·Es van anunciar actes i dates de celebració, en que s'espera comptar amb 
les entitats jaque per consell són accions que van en la línia d'incrementar 
la practica esportiva, fet que és positiu pera tots. 

JORNADA O .. l ')JO:') E )-'O'lTIU<; 

MARATO O"ULAR .... 

J A Df A 8,... C .,.A 

.......... 9 lE ¡::EBRER 

1 ~ ,) A'3Ril 

2C JABRI 

La regidora i el Consell esperen amb aquesta nota fer partícips a tots 
deis temes que ens ocupen i esperem comptar amb tothom en properes 
convocatories. 
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NATACIÓ. Club Nata ció Vinaros- Cala Montero 

Quarta jornada de la lliga promeses pel Club Natació Vinaros 

Els més menuts del Club Natació 
Vinaros - Cala Montero (categories 
alevina i benjamina) es van desplac;ar 
a Benicarló per prendre part en la 
quarta jornada de la lliga promeses. 

El dissabte 9 de febrer, van 
nadar els alevins. Van participar 
en les preves de 100 m papal lona, 
200 m brac;a i amb els relleus 4 x 1 00 
m brac;a. 

Quant a la prava de relleus, les 
xiques van lluitar per la victoria, que 
finalment i per pocs segons se' ls va 
escapar. L'equip el formaven Ainara 
Juanena, Anna lbáñez, Aroa Guadix 
i Pilar Palmeiro. Mentre que en 
categoria masculina, Guillem Segura, 
Joan Compte, Raül Segura i Francesc 
Adell, aconseguien la sisena posició. 
Pel que fa a les preves individuals 
aquests van ser els resultats més 
importants: 

HANDBO Club Balonmano Vinaros 

Suma y sigue 

en 200 m brac;a, destaca la 2a posició 
de Pilar Palmeiro i la Sa posició 
d'Ainara Juanena. 
En 100 m papal lona, pel que fa als 
nascuts el 1996, 2a posició per a 
Toni Bordes, 3r Albert Castañeda, 
4t Joel Segura, Sé Gerard Benito, 7é 
Guillem Macip i 8é Francesc Adell. 
Deis nascuts el 199S, Álex Sebastia 
obtenia la 8a posició. Respecte a les 
xiques (1996), Pilar Palmeiro va ser 
la 4a, Ainara Juanena la 6a i Anna 
lbáñez la 9a. De les nascudes el1997, 
Mireia Queralt va quedar novena. 
La resta de participants van ser: Juan 
Luis Prades, Manolo Beltran, Marc 
Segura, Ruben Martín, Ana Lleixa, 
Nerea Hernández i Violeta Marinero. 

El diumenge 1 O de febrer, va 
ser el torn deis benjamins. Es va 
competir en les disciplines de SO i 1 00 
m papal lona i en la prava de relleus 4 x 

100m brac;a. Un total de 17 nadadors i 
nadadores ens van representar. 

Respecte als relleus, en la categoria 
masculina l'equip format per Joan 
Ferrer, Héctor Segura, Eric Folch i 
Dany Brites aconseguien la victoria. 
Per la seua banda, l'equip femení 
integrat per Laia Albiol, Eva Benito, 
Maria Compte i Laia Casanova, 
assolien el tercer lloc. 
En la prava de SO m papallona, 
destaca la primera posició de Joan 
Ferrer, 6a posició per a David León 
i 7é. Xavi Bordes. En categoria 
femenina, Laia Casanova obtenia la 
12a posició. 
En els 100m papallona, David Miranda 
també s'alc;ava ambla victoria, Héctor 
Segura ocupava la 4a posició, Dany 
Brites la ?a, Eric Folch la 8a i Jesús 
Sancho la 9a. Respecte a les xiques 
destaca la 3a posició de Maria Compte, 

C.NV-CM 

6a Laia Albiol i 1 Oa Tamara Ferreres. 
La resta de nadadors que ens van 
representar van ser: Aitor Caseres, 
Ángels Guinot, Eva Miranda i Maria 
Galán. Desd'aquestes líniesaprofitem 
per destacar l'actuació del vetera 

nadador vinarossenc Antonio 
Figueredo, qui ens va acompanyar 
tant el dissabte com el diumenge, 
per tal de nadar algunes proves 
corresponents a la seua categoria 
d'edat. Animat per tots els presents, 
i sobretot, pels joves nadadors i 
nadadores del Club Natació Vinaros, 
Antonio Figueredo va donar una llic;ó 
del que significa el treball, l'esfor<; i 
la constancia en aquest dur esport 
de la natació. Una vegada més va 
demostrar la seua valua en aconseguir 
batre noves marques tant en l'ambit 
nacional com internacional. 
Enhorabona Antonio. 

Toni, Carlos (porteros), Pedro (6), 
Cepeda! (8), Ruben (3), Marc, Rafael 
(3), Sean (3), Alexey (2), Sasa, Joan (2), 
Serrano (3), Gabriel, Quique (1) 

El Diariet 

PU(OL C.B. COSTA VINAROS 

En este partido sumamos dos puntos en una cancha 
complicada. El Puc;ol sólo nos plantó cara durante 
los primeros 1S minutos, y a partir de ese momento 
el Costa Vinaros, con una férrea defensa y un juego 
muy serio en ataque, se fue al descanso con un casi 
definitivo 9- 17. 
El Puc;ol jugó con una plantilla corta en titulares, 
aun así hizo lo que pudo para que los puntos se 
quedaran en casa. 
Sólo en la segunda parte y a falta de quince minutos 
para el final del partido, y después de contar con 
todos los jugadores del Vinaros, el Puc;ol se puso 
con un resultado de 20 -24, pero un " empujón" 
de nuestro equipo puso las cosas en su sitio, y el 
encuentro terminó con un claro 24 - 31, que de 
forzar más a los titulares, el resultado hubiera sido 
más abultado. 

Club Balonmano Vi na ros 

En el encuentro debutó nuestro internacional 
Quique Andreu, que aportó mucho aunque sólo 
jugó en defensa, pero poco a poco irá entrando en 
el juego del Vinaros. 
En resumen, una muy buena primera parte, en donde 
casi se había ganado el partido. Y una segunda parte 
para el juego de los que tienen menos minutos. 
Al final, una nueva victoria, dos puntos más y, en 
total, ya sumamos 29. 
Este sábado en Vinaros recibiremos al líder. Obtener 
la victoria significaría ponernos en el primer lugar 
de la clasificación, y dar un paso de gigante hacia la 
liguilla de ascenso. 
Para ello necesitamos contar con la afición, y desde 
aquí les pedimos que acudan al pabellón este 
sábado a las 18 horas. 



PESCA 

Malos tiempos 
Este periodo semanal hemos sufrido continuos cambios atmosféricos, 
con días de lloviznas por la costa y vientos en alta mar, dejando unas 
aguas arboladas, que no pudo faenar la mayoría de la flota artesanal 
de las distintas modalidades pesqueras que ahora están operativas. 
Todo ello también va cond icionado al gran incremento del precio de los 
carburantes, lo que reduce la rentabilidad laboral , abocando al secto r a 
una profunda crisis. 
En cuanto a la pesca de arrastre, compuesta por quince bous, en la mitad 
de jornadas unos cuatro barcos no partieron a caladero por el mal estado 
de la mar. Las especies subastadas fueron : langostino a 37 €/kg, cigala de 
15 a 35 (según calidad), calamar a 15, pescad illa de 6 a 12, miseria a 1 O, 
sepió punxa a 12, peluda a 7, caracol a 8, salmonete a 7, galera a 6, rape 
de 4 a 7, maire, mollera, cintas y besugo a 4, pota, burros y rub ios a 3 y 
aranya, congrio, jurel y morra l las de 1 a 2. 
El cerco si la pasada semana finalizó con buenas capturas de peix blau, 
la presente ha sido mala, ya que el inestable tiempo noct urno p ropició 
marejadillas que no les dejaron faenar, de manera que sólo el lu nes entre 
las cuatro traíñas de nuestra base pil laron 300 cajas de sard ina a 18 €/caja 
(12 kg) y 300 de caballa a 15. 
Las veinte barquitas de los artes menores pescaron poco en general. Un as 
calaron los trasmallos en busca de la sepia a 8 €/kg, palaíy t ig re a 9. Ot ros 
tras el pagel de 4 a 9 y mabre a 6. Un par se dedicaron al sargo de 3 a 8. 
Uno pescó cerca de las llles Co lumbrets gallineta a 21 , ga/1 a 15, rodaballo 
a 25, pargo y dentón a 16, corba y mamona a 4. 
Un marrajero arribó con abundante pez espada, que se vend ió a 1 O €/kg. 
Otro se dedica a calar este art e de anzuelos llamado palangre cerca del 
litoral, para extraer algunas lubinas a 16 €/ kg. 
Y la campaña de recolecta de pulpo roquero con ca dufo sigue floja a 4 y 
7 €/kg. 

Ecos de mar 
La industria de transformación de pescado y conservera en España, supone 
la actividad de 803 empresas, con un volumen de 22.554 trabajadores. 
A nivel de la UE somos el primer país representando un 27% de l sector. 
Por comunidades, la gallega posee el 25% de empresas, mientras que los 
valencianos aportamos el 10%. Buena cuenta de ello podemos da r los 
vinarocenses con al menos t res empresas, siendo la mayor la de Francisco 
Gi l Comes, con casi 300 t rabajadores y una gran producción de latas de 
sardina y fi letes de anchoa. 
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Són una especie de mol·luscos que no són comestibles i que 
tampoc no tenen valor comercial, ja que la seua mida és xicoteta 
per a tindre un poc de cam. Potser una vegada netes, les seues 
petxines, un cop envernissades servixen com a diminuts objectes 
pera la decoració o per a fer collars, poi seres, amulets. 
El seu nom cientffic és Antalis inaequicostatum. 
Pertanyent a la classe deis escafopodes i a la familia deis dentalids, 
crida l'atenció la forma de la petxina, dissenyada com un tub 
lleugerament encorbat i que s'assimila a una banya, oberta per 
ambdós extrems, amb un esculpit longitudinal. Té de 9 a 12 
costelles que es reprodulxen en altres de secundarles. 
El seu color és blanc opac transparent amb bandes transversals 
amples de roig pal·lid 1 groc. 
La seua talla ronda els 3 cm. 
El cos de !'animal que s'amaga a l'interior de la petxina és bla i no 
té esquelet intern. En !'obertura més ampla té el peu conic, amb 
dos expansions laterals. El cap esta sobre el peu i té llargs tentacles 
filamentosos i viscosos per a capturar preses. També produ"ix un 
corrent continu d'aigua per a respirar, que entra per davant i va a 
través del mantel!. 
La reproducció és a l'estlu. De sexes separats, alliberen els ovuls 
i els espermatozoides a l'algua. Al cap de cinc dies surten larves 
pelagiques que patlxen una metamorfosi. Després viuran al fons, 
sobre uns 4 m de profunditat. Creixen a través de segregacions 
del replegament cutao1 a base de carbonat calcic. S'alimenta 
de xicotets caragols 1 arronya que tritura amb la seua especial 
!lengua rasposa. 
Es mou excavant quan trau el seu peu cilrndric, que l'eixampla 
fixant-lo i amb la tracdó deis mtlsculs arrossega la petxina. 
Fuig de caragols grans i estrélfes~ue no el devoren. 
En les nostres aigQes noméS és capturat pels pescadors 
accidentalment~n ~ amb canastrell al caragolf, perque 
el mo1t astut ~~tiJ~forant des de baix passa entre 
tes malleS de la al~. Uavors el péScádorquan 
el$ fUssa a bor(J. res dents queden en hoñtzontal i 
no en poden sortir. oe tóteS maneres, es tomen una altra vegada 
al~ 



lnformació pública i al~ament d'actes previes a l'ocupació obra: "Carretera N-340, tram: variant de Benicarló-
Vinaros" província de Castelló. 

S'informa que l'expedient i els plimols relatius a l'al<;ament de les actes previes a l'ocupació deis béns i drets afectats perles obres del 
projecte de construcció"Carretera N-340. Tram: variant de Benicarló-Vinares", es traben exposats en el tauler d'edictes, al saló de plens, a 
les dependencies deis Serveis Tecnics i a la Biblioteca Pública, situada al carrer del Pilar, perque els interessats puguen consultar-los. 

Així mateix l'al<;ament de les actes previes a l'ocupació tindra lloc al saló de plens de l'ajuntament de Vinares, entre el 25 i 28 de febrer de 
2008, en horari assignat a cada propietari en comunicació escrita. 

Vinares, 6 de febrer de 2008 
L'alcalde 

Jorge L. Romeu Llorach 
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L'Ajuntament informa 

Ampliació de l'horari 
del parquing del C/ Pilar 

(Complex Miralles) 

GRATu'iT 

A partir del dia 
1 de febrer de 2008 

de dilluns a dissabte 
de8.00a21 h 

1 

Procedimiento: Licencia ambiental de acuerdo 
con la Ley 2/2006 de S de mayo de Prevención 
de la Contaminación y Calidad Ambiental 
Solicitante: Conrado Romeu Bertomeu 
Registro de entrada: 28/08/07 
Expediente núm.: 14501 
Actividad: Tienda de accesorios para piscinas 
Emplazamiento: e/ Campo de fútbol e/ G no 240 

De conformidad con lo estableCido en el articulo 50 de la Ley 2/2006. de S de 

mayo de Prevención de la Contaminación y Calidad Ambiental, el procedimiento 
de referencia se somete a información pública por plazo de 20 días, para que 
las personas físicas o jurídicas , asociaciones vecinales y cuantos lo consideren 
oportuno, formulen las alegaciones que tengan por convenientes. 
El expediente se podrá examinar en el departamento de Actividades de este 
Ayuntamiento, durante las horas de 10 a 14. 

La Regidoria de Medi Ambient informa: 

Agenda 21 Vinaros 
Estem creant una base de dades de persones 
interessades a participar en les diferents fases de 
I'Agenda 21. 
Si hi esteu interessats podeu dirigir-vos a 
mediambient@vinaros.org, o bé als teléfons 964 40 
74 51 i 900 50 63 76, i deixar el no m i un número de 
teléfon de contacte. 
Vol e m escoltar la teua ve u. Participa en I'Agenda 21! 

La Regidoria de Benestar Social 
Tramitació de La Targeta Daurada 

Es comunica a les persones interessades a obten ir la 
targeta da u rada per poder accedir al transport públic 
urba de manera gratu'lta, que el proper di a que es dura 
a terme la seua tramitació sera el divendres 7 de mar~. 

Requisits: 
Estar empadrona! a Vinarós 
Tindre 65 anys complits 
Presentar el DNI original 

Lloc: Regidoria de Benestar Social, pi. de Sant Antoni, 
19-baix 
Horari: de 10.00 ha 13.00 h 

Policia Local Vi na ros 
Nota informativa: 

Se comunica a todos los comerciantes de Vinarós que el 
horario de tirar cajas de cartón y papel son: 

Los martes y viernes a las 1 O horas. 

Queda prohibido tirar o depositar cajas de cartón o 
papel de alrededor de los contenedores subterráneos 
fuera del horario y fecha, debiendo dejarlo el mismo día 
y hora indicada. 

Lo que se comunica para su debido conocimiento. 

Eleccions a Corts Generals- 9 de mar~ de 2008 

Quan i com puc consultar el cens electoral? 
Els Ajuntaments exposen les llistes del cens electoral del 21 al 
28 de gener perqué qualsevol ciutada o ciutadana interessada 

puga comprovar les seues dad es personals i, si escau, presentar 
una reclamació en dit termini. 

L'Oficina del Cens Electoral, una vega da resol tes les reclamacions 

que es presenten, elabora les llistes definitives deis electors amb 
dret a vot. Les lli stes definitives estaran tancades i s'exposa ran al 
públic el día 1 de febrer. 

Com se sap on s'ha d'anar a votar? 
Els electors els noms deis quals figuren en aquestes llistes 
definitives del Cens Electoral reben al seu domicili una targeta 

censa l on constaran les dades relatives a la inscripció, la mesa i 

el local electora l on li correspon vota r. 

Comes vota? 
Es pot exerci r el dret d e sufragi actiu mitjan<;:ant e l 
vot presencial, a la me sa e lecto ral que correspo nga, 

o mitjan<;:ant e l vot per cor reu, previa sol· li c itud a la 
Delegació Provincial de !'Ofici na del Cens Electoral que 
es pot fer en qualsevol ofic ina de Correus del 15 de gener 
al 28 de febrer. 

Els votants que no sapiguen llegir o que ti nguen 

dificultats a l'hora de vota r poden anar acompanyats d'una 
persona de la seua confian<;:a que els ajude. De manera 

complementaria, aquelles persones amb discapacitat 

visual que coneguen e l sis tema de lectoescri ptura braille 

i tinguen reconegut un grau de minusvalidesa igual o 
su perior al 33 per cent, podran utilitzar el procediment 

espec ial de vot accessible regu lat reg lam enta riam ent. 

Qui pot votar per correu? 
Els electors que prevegen que el día de la votació no estaran a 
la localitat on els correspon votar. 

Els electors que sí que estaran a la dita localitat peró que 
prevegen que no podran personar-se al local electoral. 

Els espanyols que es troben temporalment a l'estranger una vegada 
efectuada la convocatória i prevegen romandre en aquesta si tuació 

fins al dia de la votació, figuren inscrits en el Registre de Matricula 

Consular coma no residents i ho sol·liciten expressament. 
Els espanyols residents a l'estranger i inscrits en el Cens Electoral 

de Residents Absents. 
Aquells electors que hagen sollicitat votar per correu no 

poden votar de manera presencial a la mesa electora l que els 

corresponga el día de les eleccions. 

Quan es vota? 
Els Col·leg is Electorals estaran oberts de manera ininterrompuda 
des de les 9 del m a ti fins a les 8 de la tarda. 

Com s'identifica !'elector a la Mesa Electoral? 
Pera votar, !'e lector hau ra de presentar sempre !'original, encara 
que estiga caducat, peró mai una fotocópia, d'algun deis 

següents documents: 

>> DNI 
» Passaport -amb fotografia-

" Carnet de conduir - amb fotografia-

Quan es constitueixen les Corts Generals? 
El Congrés i el Senat es constituiran el día i hora assenyalats en 

el Reial Decret de convocatória (publicat en el Butlletí Oficial de 
I'Estat de 15 de gener). 



CONVOCATORIA DELS LLOCS DE VENDA DE 
PRODUCTES D'ARTESANIA PERA LA TEMPORADA DE 
SETMANA SANTA 1 ESTIU DE 2008 

El mercat se subjectara a les següents condicions: 

2. El període de presentació d'instimcies sera el següent: 

• Del 1 3 al 25 de febrer de 2008 

3. Les instancies es presentaran al Registre General 
de I'Ajuntament. Es presentaran tantes instancies cam 
campanyes a les qua/s s'opta. 

4. La documentació a aportar sera la següent, mitjan~ant 
original o cópia compulsada: 

- Fotocópia del DNI (o NIE) de la persona que sol-licita 

ellloc. 

SETMANA SANTA 

Dates: del 19 al 30 de mar~ de 2008 
Lloc: Zona Fora del Forat 
Places vacants: 20, de 4 m x 1 m 
Horari: de les 18.00 h a les 22.00 h 
Productes: Artesanía i manualitats 

- En el cas d'estrangers, documentació acreditativa 
d'haver obtingut els corresponents permisos de 
residencia i treball per compte pro pi. 
- Document que acredite trobar-se d'alta de les 
obligacions amb la Seguretat Social i al corrent del 
pagament de la quota. 
- Documentació que acredite estar al corrent de les 
obligacions tributaries locals. 
- Relació deis productes que seran posats a la venda. 
- Acredita ció del pagament de la taxa. 

16 febrer 2008 

ESTIU 

Dates: del 21 de juny al 31 d'agost de 2008 
Lloc: Zona Fora del Forat 
Places vacants: 20, de 4 m x 1 m 
Horari: de les 18.00 h a les 1 .30 h 
Productes: Artesanía i manualitats 

5. En cas que hi haguera més sol·licituds que places 
ofertad es, la distribució de llocs es faria per sorteig. 

6. En cas de llocs vacants s'atorgaran per rigorós ordre 
de petició. 

7. Els anuncis es realitzaran al Tauler d'Edictes de la 
Corporació. 

L'alca/dessa en funcions 
Librada López Mira/les 

Vinarós, 7 2 de febrer de 2008 

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes 

Viaja con nosotros si quieres gozar ... 

Barcelona 
Dissabte, 8 de mar<; 

INSCRIPCIONS A: 

»Visita al Museu Nacional d'Art de Catalunya (MNAC) 

»Visita als jardins del Laberint d'Horta 

OPCIONAL: 

Vine a perdre't 
per Barcelona! 

Av. Colom, s/n (antiga escola 

S t. Sebastia) Tel. 964 45 30 

44 

Dilluns, dimarts i dimecres 

11.30- 13.30 h 1 Dimarts i 

dijous 19-21 h 
» 18.30 Teatre: Cómeme el coco, negro de La Cubana 

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes 

PROGRAMA POWER POINT 
Aprendras afer una presentació en forma de 
diapositives que et pot servir de suport pera 
qualsevol exposició al públic. 
Horari : dimarts i dijous 9.15- 11 .15h 
Durada: 20 h 
Professor: Antonio Ferrero 

MAQUILLATGE 

Cursos 
diferents moments: día, nit, celebracions ... 
Horaris: 
Grup C: dilluns i dimecres 15.15- 16.45 h 
Grup D: dilluns i dimecres 20- 21.30 h 
Durada: 21 h 
Professora: Maria Esteller 
FRANCÉS 
Horari: dilluns i dimecres 19.30- 21 h 
lnici: 20 de febrer 

PASDOBLE 1 VALS 
Horari: dimecres 20- 21.30 h 
lnici: 5 de mar<; 

DAR BU KA 
Horari: dilluns 20.30-22 h 
lnici: 7 d'abril 

Curs practic pera aprendre a maquillar-te en Al caliu deis fogons ... 

INSCRIPCIONS A: 
Av. Colom, s/n (antiga escola S t. Sebastia) Tel. 964 45 30 44 
Dilluns, dimarts i dimecres 1 1.30- 13.30 h 1 Dimarts i 
dijous 19- 21 h 

Curs Durada 
Cuina tradicional 

16 h 
Cuina vegetariana 

Model ovolactovegetariá 

Curs 
Manes de Pasqua 

(Repetició) 

Cuina del nostre Mercal / Tapes 

El pa 

Horari lnici Professor/a Lloc Preu 
21 de 

General: 
Dijous 17.30 fehrer 

- 19.30 h 
M. Angeles Mateo Restaurant El Casino 20€ 

8de maig Socis: 18.4€ 

Cursos monografics 
Durada Horari Di es Professor Lloc Preu 

3h 7 de mar~ 
General: 1 O € 

Socis: 9.2€ 

General: 15 E 

6h Divendres 
18 i 25 d'abril Restaurant 

Socis: 13.8€ 

17.30 - 20.30h 
Juanjo Roda 

El Casino 
General: 1 O € 

3h juny Socis: 9.2€ 



L'Ajuntament informa 

SERVICIO DE TELEAYUDA MÓVIL "MOBILETEL" 
El Ayuntamiento de Vinaros, a través de la Concejalía de Bienestar Social, informa de 
la inminente puesta en marcha del servicio de teleayuda móvil "mobiletel'; fruto del 
convenio de colaboración existente con la Mancomunitat Taula del Sénia, a fin de 
impulsar actuaciones en defensa y promoción de los intereses de aquellas personas en 
situación de dependencia. 
1. En qué consiste el servicio: La teleayuda móvil "mobiletel" es un servicio de atención 
las 24 horas del día durante los 365 días del año. El usuario únicamente tiene que 
pulsar un botón ante cualquier situación de emergencia para entrar en contacto verbal, 
manos libres, con los familiares, quienes atienden su demanda mediante un sistema de 
comunicación e informático específico. 
2. Destinatarios del servicio: Son destinatarias del Servicio de teleayuda "mobiletel" 
aquellas personas a las que por su avanzada edad, discapacidad, aislamiento social, les 
resulte de utilidad para poder continuar viviendo en su domicilio. 
3. Funcionamiento del servicio: 
El sistema consta de una unidad de alarma que lleva la persona (collar que se pone en 
funcionamiento presionando un botón). 
La presión del pulsador de alarma provoca la marcación automática de emergencia en 
el terminal telefónico, comunicando inmediatamente a la persona con sus familiares. 
El terminal telefónico, programado informáticamente, emite simultáneamente una 
llamada y un mensaje de texto al móvil de los familiares, indicando el motivo de la 
alarma: batería baja, batería agotada, inactividad (se detecta durante más de 14 horas). 
El alquiler del equipo "mobiletel" es gratuito, pero para su funcionamiento se 
precisa de una tarjeta SI M. El coste de la tarjeta irá a cargo de los solicitantes del 
terminal. 
4. Presentación de solicitudes y documentación necesaria: 
Se requiere la siguiente documentación: 
1.- Fotocopia del D.N .l. 
2.- Fotocopia de la tarjeta de asistencia sanitaria 
3.- Informe médico en impreso que al efecto se facilita desde los Servicios Sociales del 
Ayuntamiento. 
4.- Tarjeta SIM desbloqueada (sin código PI N): de contrato con cualquier operador de 
telefonía móvil o de prepago. 
5.- Documento acreditativo de haber abonado la cuantía de 1 O € en concepto de fianza 
por cada aparato. 

Las personas interesadas deben dirigirse a: 
Equipo Social de Base Ayuntamiento de Vi na ros 

Plaza San Antonio, 19 bajos 
Tel. 964 45 00 75 

Maribel Sebastiá Flores 
Concejal de Bienestar Social 

L'Ajuntament informa 
La Regidoria de Benestar Social us informa sobre la possibilitat d'utilitzar el 

servei de transport municipal adaptat 

Aquest servei municipal es presta de manera gratu"lta, i va adrec;at a: 
Persones discapacitades amb mobilitat redu"lda permanent. 
Persones amb mobilitat redu"lda transitoria (com a conseqüéncia d'accidents, 

intervencions, etc.) 
Possibles serveis: 

Serveis fixos: se sol -licitaran una sola vegada per a tota la durada del servei, 
i qualsevol canvi s'haura de notificar a COCEMFE. En aquest servei s'aplicaran les 
següents prioritats: assisténcia a centres docents (escales, instituts, centres de 
treball. .. ) i assisténcia a rehabilitació funcional, hospital, centre de salut, centres de 
di a, etc. 

Serveis no fixos: se sol-licitaran amb uns di es d'antelació. Comprén l'assisténcia 
a consultoris medies, gestions, etc. 
Pera més informació i sol·licitud del servei pode u acudir a la Regidoria de 
Benestar Social, plac;a de Sant Antoni, 19, o trucar directament al teléfon 964 22 33 
20 de COCEMFE Castelló. 

La Regidoria d'lndústria i Comer~ informa 

La Regidoria d'lndústria i Comerc; informa que s'ha publicat I'Ordre perla qual 
es convoquen les ajudes relatives al Programa de Pro m oció de la Qualitat en el 
Comerc; pera l'exercici 2008. 

Se subvencionen: 

» Des peses corrents d'implantació de la norma UNE 175001 de Qualitat del Servei 

del Xicotet Comerr;. 
» Financ;ament pera la realització d'accions d'informació i difusió de la norma UNE 
175001, així com les tendents al foment de la cultura de la qualitat en el comerc;. 

El termini pera presentar-hi sol·licituds finalitza el 28 de febrer de 2008. 
Més informació: 
Aedi-Afic 
Ajuntament de Vinaros-3r pis 
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La Regidoria de Benestar Social informa 

PROGRAMA TERMALISME VALENCIÁ 

Objecte del programa 

Convocatoria de places per a l'estada i el tractament termal en els establiments 
balnearis de la Comunitat Valenciana dins del Programa de Termalisme Valencia de la 
Generalitat pera l'exercici 2008/2009. 
El programa es desplegara des del15 d'abril de 2008 fins al14 d'a bril de 2009, en torns 
de huit di es de duració (sis nits) en establiments ubicats en la Comunitat Valenciana .. 
La Generalitat Valenciana contribuira al financ;ament del cost de les places amb una 
aportació maxima de 120 euros per plac;a a cada un deis/ les beneficiaris/aries del 
programa. 

Requisits 

- Persones de 65 anys o més. 
- Persones majors de 60 anys que siguen preceptores de pensions del Sistema 

de la Seguretat Social o de classes passives, 
- Persones discapacitades majors de 60 anys que tinguen una minusvlidesa 

igual o superior al 33 o/o. 

Terminis de sol· licitud 

- Per als torns que hagen de celebrar-se des del mes d'abril fins al mes d'agost, 
inclusiva ment, de 2008, el termini de presentació de les so l·licituds sera 
fins al 31 de gener de 2008. 

- Per als torns que se celebren des del mes de setembre fins al mes de desembre 
de 2008 i degenera abril de 2009, el termini de sol -licituds s'efectuara des 
de 1'1 de febrer fins al 31 de m are; de 2008. 

lnformació i tramitació de sol·lictuds: Regidoria de Benestar Social (pi. de Sant 
Antoni, 19 baixos) o directament a les oficines PROP. 

L'Ajuntament informa 

Assumptes tractats en la Junta de Govern Local 
del di a 11 de febrer de 2008 

Ordenació de pagaments. 

Aprovació de la liquidació de taxa per utilització privativa o aprofitament 
especial del subsol, sol o vol de la via pública a France Telecom España SA 
(4t trimestre de 2007) per un total de 443,06 €. 

Aprovació de la liquidació de taxa per utilització privativa o aprofitament 
especial del subsol, sol o vol de la via pública a Cableuropa SAU (4t 
trimestre de 2007) per un total de 5.426,90 €. 

Aprovació de les devolucions de matrícules per cursos d'FPA. 

Aprovació de l'adjudicació de les obres corresponents al projecte 
d'instal·lació eléctrica d'enllumenat pública diversos carrers (expt. Obres 
11 /07) a !'empresa Instalaciones Ferrandis SL per un total de 218.500 € 

(IV A inclos). 

La Regidoria d'lndústria i Comerc; informa 

La Regidoria d'lndústria i Comerc; informa que s'ha publicat I'Ordre perla qual 
es convoquen ajudes destinad es a incrementar la competitivitat de la pi me 
comercial en 2008. 

Se subvencionen: 

» Adquisició d'immobilitzat material pera imatge corporativa o equipament pera 
l'emmagatzemament, l'exposició i/o la venda del producte a comercialitzar 
>> Vinculació a forma associativa 
» Despeses corrents d 'implantació de normes de qualitat UNE-EN-ISO aplicables al 
sector comercial 
» Des peses d 'obtenció del certificat emes per organisme competent 
» Realització del diagnostic del punt de venda 
» lnversions definides en els estudis de diagnostic del punt de venda 
» lnversions destinad es a la implantacióo ampliació de processos lligats a l'ampliació 
de la trac;abilitat en el sector alimentari. 

El termini pera presentar-hi sol-licituds finalitza el 28 de febrer de 2008. 
Més informació: 
Aedi-Afic 
Ajuntament de Vinaros-3r pis 



ESQUELES 
ESQU ELES <íl' 

~Rogad o Dios por el olmo de 

lsaias Vinaroz Ayza 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 11 de Febrero de 2008. 

E.P.D. 

SU ESPOSA, HIJOS Y NIETOS RUEGAN UNA ORACIÓN POR 
EL ETERNO DESCANSO DE SU ALMA. 

Vinaros, Febrero 2008 

~Rogad o Dios por el olmo de 

Manuel Ramirez Ros 
Que falleció cristianamente en Vino ros 

el día 1 de Febrero de 2008, o los 91 años de edad. 

E.P.D. 

Sus afligidos: Esposa, hijos, nietos, hermanos y demás familia 
ruegan una oración por el eterno descanso de su alma. 

Vinaros, Febrero 2008 

l.f Rogad o Dios por el olmo de 

ISIDRO TOMÁS CASTELL 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 9 de Febrero de 2008, a los 85 años de edad. 

E.P.D. 

TU FAMILIA TE RECORDARÁ SIEMPRE. 

Vinaros, Febrero 2008 

El Diariet 

1 

16 febrer 2008 

ANIVERSARIS <íl' 

lf7° Aniversario de 

Jesús Benet Royo 
Que falleció cristianamente en Vinaros 

el día 12 de Febrero del2001, a los 47 años de edad. 

E.P.D. 
Tu desconsolada madre, hiios, tíos, primos 
y demás familia no te olvidaremos nunca. 

Vinaros, Febrero 2008 

ir¡ o Aniversario de 

Mey Abella Verge 
Que falleció cristianamente en Vinoros 

el día 11 de Febrero de 2007, o los 52 años de edad. 

E.P.D. 

TU FAMILIA TE RECUERDA CON CARIÑO. 
" ... Yo que daría por un beso" 

V. EA 

R. E .A. 
Vinoi"Os, Febrero 2008 

PUBLICITAT 

~ FUNERARIA JULIAN ~ 
\::!;/ TANATORIO SAN SEBASTIAN ~ 

Frente Plaza de Toros Vinaros 

TELÉFONO 24 HORAS 
964 4109 09 
Móvil 608 66 20 39 

AGENCIAS EN TODA LA PROVINCIA 
SERVICIOS PARTICULARES Y DE COMPAÑÍA 
PRESUPUESTO SIN COMPROMISO 



16 de febrero TORREGROSA av. Uibertat, 9 
17 de febrero MARTÍNEZ av. País Valencia, 15 

18 de enero FERRER pi. sant Antoní, 39 
19 de febrero ROCA c. Sant Francesc, 6 

20 de febrero GUIMERÁ pi. Parroquial, 11 
21 de febrero ADELL av. Píus XII (can!. Pícasso) 

22 de febrero SANZ c. Pont, 83 

Ajuntament 964 40 77 00 

Aigües de Vinarós 964 40 77 67 
Ambulatori 964 45 34 00 
Biblioteca 964 45 95 90 
Casal Jove 964 40 0314 

Contribucions 964 45 47 52 
Cultura 964 40 79 61 

Creu Roja Vinarós 964 45 94 64 
Ecoparc 1 Recollida de mobles 964 40 78 03 

Emergencies 112 
Emergencies ambulancia 670 00 89 32 
Ermita de Vinarós 964 45 68 47 
Escola d'Art 964 45 38 02 

Escola de Música 964 45 62 03 
FPA 964 45 30 44 
Gas buta 964 44 11 24 
Guardia Civil 964 40 71 40 

Hisenda 964 40 22 11 
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00 
Hospital (cita previa) 964 47 71 60 

lnfodona 964 45 64 52 

lnformació i Turisme/OMIC 964 45 33 34 

INSS (Seguretat social) 964 4513 50 
ITV 902 12 00 13 

Participació Ciutadana 900 50 63 76 
Patronal d'Esports 964 45 46 08 

Patronal de Turisme 964 45 52 53 

Policia Local 964 40 77 04 

PROP 964 456 234 1 012 
Radio Taxi Vinarós 964 45 51 51 

Recollida d'animals perduts 964 45 00 07 

Registre civil 964 45 28 77 
Registre de la propietat 964 45 18 14 

SERVEF (Oficina d'ocupació) 964 45 05 16 

Serveis Socials 964 45 00 75 

HORARI DE MISSES 
ParrOquia arxi¡írestal de I'Assumpció: Laborals: 9.00 i 19.00 h. 
Festius: 9.00, 10.30, 12.00 i 20.00 h 
Convent Divina Providencia: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h 
ParrOquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 
19.30. Diumenge: 9.00, 11 .30 i 19.30h 
Sant Roe: Dissabte: 20.30h Quliol i agost) 
El Carrne deis Mariners: Festius: 10.15 h 
Residencia de Sant Sebastia: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h 
Església Evangélica (St. Josep 69): Diumenges: 11 .00 h, Dimarts 
estudi bíblic: 20 h 
Església Evangélica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 18.00 h 

TRENS A BARCELONA 

AUTOBUSOS 
• VINARÓS - BARCELONA 
De dílluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15 
BARCELONA- VINARÓS 
De dílluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11 .00, 16.30 i 21 .30 Diumenges i festius: 11 .00 i 21 .30. 
Parada: Av. Llibertat 
Confinneu sempre /'horari al telefon. 902 11 98 14 · HIFE 

• VINARÓS-CASTELLÓ 
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital) 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso) 
Tots els autobusos surten 10 min. abans del pare de les Caterinetes 
CASTELLÓ-VINARÓS 
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso) 
'Confinneu /'horari al964 40 19 36 ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

• VINARÓS-MADRID 
Diari: 9.45 
Diumenges: 9.45 i 22.15 
MADRID-VINARÓS 
Diari: 15.00 
Dissabtes: 1.00 i 15.00 
Parada: Av. Llibertat 
Confinneu sempre /'horari al teléfon: 902 02 09 99 ·AUTO RES 

• VINARÓS-SARAGOSSA 
Diari: 7.00 i 15.30 
SARAGOSSA-VINARÓS 
Diari: 10.45 i 15.30 
Parada: Av. Llibertat 
Confinneu sempre /'horan al telefon. 902 11 98 14 HIFE 

• VINARÓS-CASTELLÓ (continua a Valéncia) 
De dílluns a divendres: Vinares 7.30, Castelló 8.45, Valéncia 9.45 
Dissabtes: Vinares 7.30, Castello 9.30,Valéncia 10.30 
• VALENCIA-CASTELLÓ-VINARÓS 
De dilluns a divendres: Valéncia 13.30, Castelló 15.00, Vinarós 17.00 
Dissabtes: , Valéncia 14.00, Castello 15.00,Vinarós 17.00 
• VINAROS-TORTOSA 
De dílluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 15.30, 
17.00, 18.00, 19.00 i 19.45 
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30 
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00 
TORTOSA-VINARÓS 
De dílluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21 .15 i 23.15 
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05 
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05 
Parada: Av. Llibertat 
'Confinneu sempre /'horari al teféfon.· 902 11 98 14 · HIFE 
• VINARÓS-ULLDECONA-STA. BÁRBARA-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÁRBARA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dílluns a divendres: 14.45 
• VINARÓS-ULLDECONA-LA SENIA-ROSSELL 
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30 
Parada: Av. Llibertat 

• VINARÓS (AV. PICASSO)- ST. MATEU - CATÍ • De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 
VINARÓS HOSPITAL ST.JORDI TRAIGUERA CANET LAJANA ST. MATEU XERT ANROIG CATf 

8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella 

13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20 

16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella 

18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00 

CATÍ o ST. MATEU o VINARÓS (AV. LLIBERTAT 1 CATERINETES) • De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

CA TI ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST.JORDI HOSPITAL VINARÓS 

6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10 

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00 

14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45 

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00 

AUTOBUSOS VINAROS • BENICARLÓ • PENÍSCOLA 
• VINARÓS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA 

6.45, 7.30, 800, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11 .30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00 
Ets autobusos surten 1 O minuts abans del Pare de tes Catennetes 

AUTOBUSOS URBANS 
• ZONANORD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.20, 
9.00, 9.40, 10.20, 11.00, 11.40, 12.20, 13.00, 13.40, 14.20, 15.00, 
15.40, 16.20, 17.00, 17.40, 18.20, 19.00, 19.40, 20.20 i 21.00 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 7.30, 8.40, 9.20, 10.00, 
10.40, 11.20, 12.00, 12.40, 13.20, 14.00, 14.40, 15.20, 16.00, 16.40, 
17.20, 18.00, 18.40, 19.20, 20.00, 20.40 i 21.20 
DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTJUS 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.30, 
10.40, 11 .50, 13.00, 16.30, 17.40, 18.50 i 20.00 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 9.50, 11.00, 12.10, 
13.20, 16.50, 18.00, 19.10 i 20.20 

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÓS (Av. Llibertat i Caterinetes) 
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00 Tots ets autobusos tent1n parada a /'H01,1 1ta/ 

• ZONASUD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinaros (Església)o Zona sud (Aiguadoliva): 8.20, 9.00, 9.40, 
10.20, 11 .00, 11.40, 12.20, 13.00, 13.40, 14.20, 15.00, 15.40, 16.20, 
17.00, 17.40, 18.20, 19.00, 19.40, 20.20 i 21.00 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa)-Vinaros (Av. Llibertat): 
7.40, 8.40, 920, 10.00, 10.40, 11.20, 12.00, 12.40, 13.20, 14.00, 14.40, 
15.20, 16.00, 16.40, 17.20, 18.00, 18.40, 19.20, 20.00, 20.40 i 21.20 
DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS 
Vinaros (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 9.00, 10.10, 11.20, 
12.30, 17.10, 18.20, 19.30 i 20.40 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vinaros (Av. 
Llibertat): 9.15, 10.25, 11.35, 12.45, 17.25, 18.35, 19.45 i 20.55 

Els autobusos cap a la zona sud surten 5 minuts abans del Pare de les Caterinetes 

VINARÓS-BARCELONA SANTS BARCELONA SANTS-VINARÓS VINARÓS A CASTELLÓNALENCIA DE VALENCIA- CASTELLÓ- VINARÓS 

7.10 Regional Diari 8.00 Arco Diari 7.20 Regional De di. a dv. 10.00 10.43 Arco Diari 

11 .25 Arco Diari 9.10 Regional Diari 8.28 Regional Dissabte 10.35 11 .32 Regional Diari 

14.31 Talgo Diari 10.30 Arco Diari 9.56 Arco Diari 13.08 13.52 Talgo Diari 

16.38 Arco Diari 12.00 Talgo Diari 12.19 Regional Diari 15.05 15.51 Arco Diari 

18.20 Arco Diari 15.00 Talgo Diari 12.50 Arco Diari 16.10 17.10 Regional Diumenge 

18.36 Talgo Diari 16.30 Arco Diari 13.50 Talgo Diari 16.55 17.44 Arco Diari 

18.53 Regional Diari 18.30 Arco Diari 13.56 Regional Diari 17.15 18.01 Talgo Diari 

21 .29 Arco Díumenge NO 19.17 Reg. Exp. Diari 16.48 Talgo Diari 17.00 17.57 Regional Diari 

22.03 Arco Diumenge 18.58 Arco Diari 20.05 20.48 Arco DiumengeNO 

19.03 Regional Diumenge 20.10 21 .02 Reg. Exp. Dissabtes NO 

Telefon de confirmació d'horaris: 902 24 02 02 20.57 Arco Diari 20.35 21 .20 Arco Diumenge 



NOVEDAD 
PREMIO 2008 

ELS DIARIS 
Pla~a Jovellar n° 15 
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AVDA. PABLO RUIZ PICASSO, 27 ¡ 

12500 VINAROS j 

Teléfono Fax 
964 40 21 05 964 40 70 89 

Promovelilla 

VIVIENDA TIPO 1 

SUPERFICIE UTIL• 8-4,00m' 

SUP.CONSTRUIDA• 100,00m' 

1 

VIVIENDA TIPO 2 

SUPERFICIE UTIL•85,00m' 

SUP.CONSTRUIDA• 100,00m' 
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